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ACTA PLE NÚM. 2/07 
 
 
SESSIÓ CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT EL DIA 22 DE FEBRER DE 2007 
 
 
 
CARÀCTER DE LA SESSIÓ: ORDINÀRIA 
CONVOCATÒRIA: 1ª 
DATA: 22 DE FEBRER DE 2007 
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són les dinou hores del 
dia vint-i-dos de febrer de dos mil set, es reuneixen a la sala de sessions 
d'aquest Ajuntament, prèvia convocatòria realitzada a l’efecte en els termes 
legalment establerts, els membres integrants de l'Ajuntament Ple que a 
continuació es relacionen, en sessió ordinària i primera convocatòria, sota la 
Presidència del senyor Alcalde, i assistits per mi, la Secretària General. 
 
 
ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr. Antonio Balmón Arévalo 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents/es d'Alcalde 
 
Sr. Vicenç Badenes i Teixidó 
Sr. Sergio Fernández Mesa 
Sra.  Rocio García Pérez 
Sr. José Luis Morlanes Galindo 
Sra. Carmen Romero López 
 
 
Regidors/es 
 
Sr. Nèstor Artís i Villena 
Sr.   Manuel Jesús Casado Ruiz 
Sr.   Salvador Colominas Tutusaus 
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Sra. Susana Cordero Rojas  
Sra.  Elisa Corral Lozano 
Sra.  María José Díaz Algarín 
Sra. María  Isabel Espinosa Fernández 
Sr. Juan Antonio García Díaz 
Sr.    Jordi García Guitart 
Sra.  Rosa Eva Granadal Gálvez 
Sr. Miguel López Sánchez 
Sr. Perfecto Madrid Olmos 
Sra. Aurora Mendo Sánchez 
Sr. Francesc Molina Núñez 
Sra.  María José Mont Rieiro 
Sra.  Enriqueta Pardo Lanuza 
Sr.   Joan Pastor Fàbregas 
Sra. Glòria Récio Díaz 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
 Per l'Alcaldia-Presidència es declara oberta la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren l'ordre del dia i que són els següents: 
 
 

I 
 

PART RESOLUTIVA 
 
 
PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
 1.- Aprovació de l'acta núm. 1/07, corresponent a la sessió 
ordinària del dia 25 de gener de 2007. 
 
 L’esborrany de l’acta ha estat lliurat a tots els regidors i regidores 
junt amb la convocatòria d’aquesta sessió. 
 
 
 VOTACIÓ         UNANIMITAT 
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 2.- Donar compte i, si és el cas, ratificar els decrets i 
resolucions de l'Alcaldia que a continuació es relacionen. 
 
 Pren la paraula en primer lloc el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per indicar que passaríem a donar compte i, si és el cas, ratificar 
decrets i resolucions de l’Alcaldia, assenyalant que els punts 2.1, 2.2, 2.3, 2.4 
i 2.5 estan relacionats amb temes de contractació de personal per diversos 
motius i per a diferents llocs de treball d’aquest Ajuntament. 
 
 Per la Secretària de la Corporació i a efectes de  la seva ratificació o 
el seu coneixement, es dóna lectura dels Decrets i Resolucions dictats per 
l'Alcaldia, el text literal dels quals és el següent: 
 
 
 2.1.- Decret núm. 220/07 de data 23 de gener. 
 

“Vist l’informe emès pel Departament de Recursos Humans, referent 
a la necessitat de cobrir la incapacitat temporal de l’empleat d’aquest 
Ajuntament, Sr. Domingo Hidalgo Martínez, que ocupa una plaça de 
Subaltern, als efectes de garantir el normal funcionament de la Piscina Can 
Millars, 
 

Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
suplència per poder garantir el funcionament del servei, es fa necessari 
recórrer a  les persones de la bossa de treball de subalterns,  

 
Atès que el senyor David Castro Rodríguez ha treballat per aquest 

Ajuntament realitzant tasques de subaltern i de suport tècnic a la Piscina Can 
Millars, a plena satisfacció d’aquesta organització, 
 
 Atès que el senyor David Castro Rodríguez té els coneixements i les 
aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques, i que ha 
mostrat disponibilitat per acceptar l’oferta de treball, 
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 452B0 13100 de Personal laboral eventual / Piscines, 

 
Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 

al Servei de les Entitats Locals així com l’article 15.1 c) de l’Estatut dels 
Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998, 

 
Atès el que disposa l’article 57.3 de la Llei 30/92 en relació a la 

retroactivitat dels actes favorables als interessats, 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, 
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HE RESOLT   
 

Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
la suplència de Subaltern a la Piscina Can Millars. 

 
Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat del senyor 

David Castro Rodriguez, en qualitat de Subaltern, perquè substitueixi al 
titular del lloc de treball senyor Domingo Hidalgo Martinez, des del dia 15-01-
2007 i fins a la seva reincorporació, o s’hagi de resoldre per qualsevol dels 
supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del Personal al Servei de les 
Entitats Locals aplicables a aquesta modalitat contractual. 

 
Tercer.- Adscriure a l’esmentat empleat al lloc de treball de 

Conserge de la Piscina Can Millars, establint-li les retribucions i la resta de 
condicions de treball establertes en el pacte de condicions de treball del 
personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i dels seus Organismes 
Autònoms. 
 

Quart.- Comunicar la present resolució a l’interessat, al seu Cap, al 
de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 

 
Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 

Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província. 

 
Sisè.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a la data 15 de 

gener de 2007 en aplicació de l’article de la Llei 30/92.” 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 2.2.- Decret núm. 404/07 de data 5 de febrer. 
 
 “Vista la Resolució relativa a l’atorgament d’una subvenció al 
Consell Comarcal del Baix Llobregat com a entitat coordinadora dels Pactes 
Territorials per a l’Ocupació del Baix Llobregat, de data 11 de desembre de 
2006, en la qual s’acorda realitzar per part d’aquesta Institució l’acció 
especifica “Prospecció d’Empreses”,  
 
 Atesa la proposta del Departament de Recursos Humans, pel que fa 
a la contractació de la candidata per ocupar el lloc d’Auxiliar Administrativa, 
be determinada pel Departament de Treball, 
 
 Atès que en l’actualitat no es disposa de cap candidat/a de la 
darrera convocatòria per cobrir llocs de treball d’auxiliar administrativa per 
cobrir aquesta funció en aquest projecte, 
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 Atès que la senyora Ruth Jimenez Fernandez, reuneix el perfil i 
condicions necessàries per participar en aquest projecte, 
 
 Atès que no hi ha temps material per realitzar una convocatòria per 
seleccionar personal d’aquestes característiques i es urgent cobrir aquesta 
funció a la major brevetat possible, 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 d) i 94, 19 i 20 del Reglament 
del Personal al Servei de les Entitats Locals així com l’article 12 i 15 1 a) de 
l’Estatut dels Treballadors, i l’article  2 del Reial Decret 2720/1998, de 18 de 
desembre, 
 
 Atès que en el pressupost estan creades les partides 03 322 G0 
13100 de laboral eventual/Pactes Territorials i 03 322 G0 1600003 Seguretat 
Social/Pactes Territorials, amb dotació suficient per poder procedir a la 
contractació del personal seleccionat, 
 
 Atès que el període màxim de contractació ha d’ésser fins el 30 de 
juny de 2007. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en virtut de les atribucions que 
legalment té conferides, 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per cobrir temporalment el 
servei d’auxiliar administrativa, 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació no permanent de la Senyora Ruth 
Jimenez Fernandez, en qualitat d’auxiliar administrativa, amb efectes 08 de 
gener de 2007 i fins el 30 de juny de 2007, per atendre el projecte 
subvencionat que a continuació es relaciona i amb càrrec al programa 
esmentat en la part expositiva: 
 
NOM PROJECTE:   Prospecció d’Empreses 
Núm. CONTRACTACIONS: 1  
CATEGORIA PROFESSIONAL:  1 AUXILIAR ADMVA. 
RETRIBUCIÓ MENSUAL: 1.144,12.-EUROS  
JORNADA DE TREBALL ANYAL: 1.490 HORES 

 
 

 Tercer.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a la data 08 de 
gener de 2007 en aplicació de l’article 57.3  de la Llei 30/92. 
 
 Quart.- Establir a l’esmentat personal la resta de condicions 
establertes per al personal laboral d’aquest Ajuntament. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació. 
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 Sisè.- Publicar aquest nomenament en el Butlletí Oficial de la 
Província i en el Butlletí d’Informació Municipal, en compliment de que 
estableix l’article 104 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases 
de Règim Local, així com en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya, en 
els termes exigits per l’article 10 del Reglament de personal al Serveis de les 
Entitats Locals de Catalunya.” 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 2.3.- Decret núm. 407/07 de data 5 de febrer. 
 
 “Vista la necessitat de proveir interinament d'un lloc de treball d' 
Administratiu/va al Departament de Planificació, Economia i Hisenda, per 
poder atendre les funcions administratives que poden restar desateses com a 
conseqüència de la incapacitat temporal i posterior baixa maternal de la 
funcionària de carrera d’aquest Ajuntament, senyora Rosa Maria Ramos 
Carballo, 
 
 Atès que l’esmentada funcionària ocupa un lloc de treball 
d’Administrativa, 
 
 Atès que dins de l’organització no hi ha cap altre funcionària que 
pugui atendre les tasques de la persona que es troba de baixa sense que 
provoqués una altre distorsió en una altre àrea de gestió municipal, 
 
 Atès que pel procediment ordinari no es pot designar a cap 
candidat/ta, per cobrir aquesta baixa, perquè del resultat de les darreres 
convocatòries que estaven previstes per poder atendre aquest tipus de 
incidències no ho permeten al no haver aspirants aprovats per poder-ho fer, 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
absència temporal per poder garantir el funcionament del servei, es fa 
necessari recórrer a la revisió dels currículums de les persones inscrites a la 
bossa de feina d’ Administratius/ves en aquest Ajuntament, 
 
 Atès que la senyora Laura Navarro Borrallo té els coneixements i les 
aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques,  
 
 Atès que la senyora Laura Navarro Borrallo ha manifestat la seva 
disponibilitat i acceptació a la proposta que se li ha realitzat, 
 
 Atès que existeix consignació suficient a les partides 
03611A01200000, 03611A01210000, 03611A01500000, 
 
 Atès el que preveuen els articles 6 i 94 i ss. del Reglament de 
Personal al Servei de les Entitats Locals, 
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 Atès el que disposa l’article 57.3 de la Llei 30/92 en relació a la 
retroactivitat dels actes favorables als interessats, 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, 
 

HA RESOLT: 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder cobrir la incapacitat 
temporal i posterior baixa maternal de la funcionària de carrera d’aquest 
Ajuntament, senyora Rosa Maria Ramos Carballo.  
 
 Segon.- Nomenar funcionària interina a la Sra. Laura Navarro 
Borrallo, en qualitat  d’Administrativa, enquadrat en l’Escala d’Administració 
General, classificada en el grup C, amb efectes 1 de febrer de 2007 i fins a la 
reincorporació de la senyora Rosa Maria Ramos Carballo, i mentre romangui 
en aquesta situació administrativa o es pugui revocar la designació per 
qualsevol altre supòsit recollit en l'article 7è del Reglament del Personal al 
Servei de les Entitats Locals, o per incompliment sobrevingut dels requisits 
essencials pel seu nomenament establerts a l’article 71è del mateix Reglament 
i específicament el que fa referència a la inhabilitació per sentència ferma a 
l’exercici de les funciones públiques. 
 
 Tercer.- Adscriure a la senyora Laura Navarro Borrallo al lloc de 
treball d’ Administratiu/va del Departament de Planificació, Economia i 
Hisenda, assignant-li les retribucions corresponents al mateix. 
 
 Quart.- Notificar la present resolució a l’interessada, al seu Cap, a 
la Junta de Personal i al Departament de Recursos Humans, als efectes 
oportuns. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província. 
 
 Sisè.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a la data 1 de 
febrer de 2007 en aplicació de l’article 57.3  de la Llei 30/92.” 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 2.4.- Decret núm. 465/07 de data 8 de febrer. 
 

“Vista la necessitat de tenir que disposar del recolzament de dos 
Assistents/es Socials, per poder garantir les diferents mancances que 
l’Organització Municipal precisarà cobrir per acumulació de tasques als 
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efectes de garantir el normal funcionament del Departament de Salut Pública, 
Consum i Benestar Social, 

 
Atès que cap candidat/a inclòs/a en les diferents convocatòries per 

cobrir temporalment absències o vacants d’Assistents Socials amb la titulació 
requerida ha acceptat l’oferta de treball. 

 
Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència les 

esmentades places d’Assistent/a Social per poder garantir el bon 
funcionament del servei, i les dificultats per poder disposar de candidats/es 
interessats/des en assolir aquestes funcions, es fa necessari recórrer a la 
revisió dels currículums vitae dels Assistents Socials de la bossa de treball, 
 

Atès que el senyor Juan José López Peralta  té els coneixements i 
les aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques, fruit de 
la seva experiència en l’esmentat departament producte d’altres relacions amb 
aquest Ajuntament, a plena satisfacció d’aquesta Corporació, 

 
Atès que la senyora Sílvia López Gallardo té els coneixements i les 

aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques, 
 

 Atès que les persones proposades han manifestat la seva 
disponibilitat i acceptació a la proposta de contractació que se li ha realitzat,  
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 315P5 1310000 de Personal laboral eventual/ Adults,  
 

Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com el que preveu l’article 15.1 b) de 
l’Estatut dels Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998, 

 
Atès el que disposa l’article 57.3 de la Llei 30/92 en relació a la 

retroactivitat dels actes favorables als interessats, 
 

 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, 
 

HE RESOLT 
 

Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
l’acumulació de tasques  d’Assistents/es Social al Departament de Salut 
Pública, Consum i Benestar Social. 
 

Segon.- Autoritzar la contractació laboral de caràcter no 
permanent, per circumstàncies de la producció, del senyor Juan José López 
Peralta, i de la senyora Sílvia López Gallardo,  en qualitat d’Assistents Socials, 
durant el període del 16-01-2007 al 16-03-2007, ambdós inclosos, o s’hagi de 
resoldre per qualsevol dels supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del 
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Personal al Servei de les Entitats Locals aplicables a aquesta modalitat 
contractual. 
 

Tercer.- Adscriure als esmentats empleats al lloc de treball 
d’Assistent/a Social del Departament de Salut Pública, Consum i Benestar 
Social, establint-li les retribucions i la resta de condicions de treball 
establertes en el pacte de condicions de treball del personal de l’Ajuntament de 
Cornellà de Llobregat i dels seus Organismes Autònoms. 
 

Quart.- Comunicar la present resolució als interessats, al seu Cap, 
al departament de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 

 
Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 

Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 2.5.- Decret núm. 597/07 de data 15 de febrer. 
 
 “Vist l’informe emès pel Departament de Recursos Humans referent 
a la necessitat de cobrir la incapacitat temporal del funcionari interí d’aquest 
Ajuntament, Sr. Ramon Adrian Fando, que ocupa una plaça de Subaltern, als 
efectes de garantir el normal funcionament del CEIP St. Miquel, 
 
 Atès que la persona a ser substituïda és funcionari interí d’aquest 
Ajuntament, es proposa designar un/a funcionari/a interí/na  per cobrir la 
incapacitat temporal del senyor Ramon Adrian Fando, fins a la seva 
reincorporació, 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
incapacitat temporal per poder garantir el funcionament del servei, es fa 
necessari recórrer a persones que hagin treballat com a Subalterns per aquest 
Ajuntament, 
 
 Atès que el senyor Vicente Fernandez Vaz té els coneixements i les 
aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques, i que ha 
manifestat la seva disponibilitat i acceptació a la proposta que se li ha 
realitzat, 
 
 Atès que existeix consignació suficient a les partides 
03422A11200000, 03422A11210000, 03422A11500000, 
 
 Atès el que preveuen els articles 6 i 94 i ss. del Reglament de 
Personal al Servei de les Entitats Locals, 
 
 Atès el que disposa l’article 57.3 de la Llei 30/92 en relació a la 
retroactivitat dels actes favorables als interessats, 
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 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,   

 
HA RESOLT: 

 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre la incapacitat 
temporal del funcionari interí d’aquest Ajuntament, senyor Ramon Adrian 
Fando, en qualitat de Subaltern, 
 
 Segon.- Nomenar funcionari interí al senyor Vicente  Fernandez 
Vaz, en qualitat de Subaltern, enquadrat en l’Escala d’Administració General, 
classificat en el grup E, amb efectes 8 de febrer de 2007 i fins a la 
reincorporació del funcionari interí substituït, senyor Ramon Adrián Fando, i  
mentre romangui en aquesta situació administrativa o es pugui revocar la 
designació per qualsevol altre supòsit recollit en l'article 7è del Reglament del 
Personal al Servei de les Entitats Locals, o per incompliment sobrevingut dels 
requisits essencials pel seu nomenament establerts a l’article 71è del mateix 
Reglament i específicament el que fa referència a la inhabilitació per sentència 
ferma a l’exercici de les funcions públiques.  
 
 Tercer.- Adscriure al senyor Vicente Fernandez Vaz al lloc de treball 
de Subaltern del CEIP Sant Miquel, assignant-li les retribucions corresponents 
al mateix. 
 

Quart.- Regularitzar l’abonament de l’import del concepte 
productivitat d’octubre d’acord al criteri establert al Decret d’Alcaldia núm. 
243/07, de data 25 de gener de 2007 que regula el prorrateig de la paga 
d’octubre. 
 
 Cinquè.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a la data 8 de 
febrer de 2007 en aplicació de l’article 57.3  de la Llei 30/92. 
 
 Sisè.- Notificar la present resolució a l’interessat, al seu Cap, a la 
Junta de Personal i al Departament de Recursos Humans, als efectes 
oportuns. 
 
 Setè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 3.- Donar compte de l’acord de la Junta de Govern Local de 
data 24 de gener de 2007, mitjançant el qual s’aprova el conveni de 
col·laboració entre aquest Ajuntament i l’empresa pública Administració, 
Promoció i Gestió, S.A. (ADIGSA), relatiu a l’adjudicació dels habitatges 
de promoció pública i/o de protecció oficial. 
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 Pren la paraula en aquest punt la Regidora Delegada de l’Àrea de 
Salut Pública, Consum i Benestar Social, senyora Enriqueta Pardo Lanuza, 
per explicar que això és un conveni amb Adigsa referent a habitatges de 
segona transmissió, que es queden buits després de haver sigut donats o que 
no s’ha presentat el titular. Aquest és un acord per fer una comissió conjunta 
amb Adigsa amb criteris socials. En aquest moment solament hi ha cinc 
habitatges i per donar-los en base a criteris de necessitat, no pel fet de que es 
necessiti un habitatge, perquè en això hi ha moltíssima gent, sinó pels criteris 
de necessitat social. Farem els criteris i ja els explicarem. 
 
 Per la Secretària de la Corporació, i a efectes de  la seva ratificació o 
el seu coneixement, es dóna lectura de l’acord adoptat per la Junta de Govern 
Local, en la sessió que s'especifica, el text literal del qual és el següent: 
 
 
 Sessió celebrada el dia 24 de gener de 2007 
 
 PROPOSTA DE L'ÀREA DE SALUT PÚBLICA, CONSUM, BENESTAR 
SOCIAL I EDUCACIÓ. 
 
 “Atès que el passat dia 16 de maig el Govern aprovà el Decret 
166/2006, mitjançant el qual el Departament de Medi Ambient i Habitatge 
assumeix les competències d’adjudicació dels habitatges promoguts per la 
Generalitat de Catalunya. 
 
 Atès que és voluntat del Departament de Medi Ambient i Habitatge 
de la Generalitat de Catalunya, procedir, quan més aviat millor a l’adjudicació 
del parc d’habitatges que, per diferents raons, es troben actualment sense 
titular. 
 
 Atès que en aquest municipi existeixen habitatges públics que estan 
a disposició de la Generalitat de Catalunya per a ésser adjudicats i esdevé 
necessari establir amb el Departament de Medi Ambient i Habitatge de la 
Generalitat de Catalunya, un mecanisme conjunt, àgil i efectiu que faciliti 
l’accés a aquest habitatges públics a aquelles persones del municipi que 
acompleixin els requisits per a resultar adjudicatàries. 
 
 Atès que la finalitat d’ambdues administracions és afavorir 
l’adequada adjudicació dels habitatges públics, donant la màxima publicitat 
en l’àmbit municipal a l’oferta disponible d’habitatges i a tot el procediment 
que es dugui a terme per a la seva adjudicació. 
 
 Atès que correspon a l’empresa pública Administració, Promoció i 
Gestió SA (ADIGSA) portar a terme la gestió del procediment d’adjudicació dels 
esmentats habitatges, en virtut del conveni d’encàrrec de gestió del 
Departament de Medi Ambient i Habitatge de la generalitat de Catalunya, de 
data 20 de juny de 2006. 
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 Atès que ambdues parts, valorant els respectius interessos, 
coincideixen en la conveniència d’establir un conveni de col·laboració, de 
conformitat amb allò que estableix l’article 57 de la Llei  7/1985, de 2 d’abril, 
reguladora de les bases de règim local; l’article 191 del Decret Legislatiu del 
Parlament de Catalunya, núm. 2/2003, de 28 d’abril, pel que s’aprova el Text 
Refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya; els articles 303 i 
següents del Decret 179/1995, de 13 de juny, pel qual s’aprova el Reglament 
d’obres, activitats i serveis dels ens locals i altra normativa concordant. 
 
 Vist l’informe emès pel cap administratiu de Salut Pública, Consum, 
Benestar Social i Educació, del qual es desprèn la urgència de l’aprovació 
d’aquest conveni, i segons l’art. 21. 1.k. informa favorablement. 
 
 Per tot això, i atès que l’adopció d’aquest acord és competència 
d’aquesta Junta de Govern Local, en virtut de les delegacions acordades en 
aquest Ajuntament en sessió plenària que va tenir lloc el dia 19 de juny de 
2003, aquesta regidora - delegada de Salut Pública, Consum i Benestar Social, 
proposa a la Junta de Govern Local, l'adopció dels següents  
 

ACORD 
 
 Primer.- Aprovar el Conveni de col·laboració entre aquest 
Ajuntament i l’empresa pública Administració, Promoció i Gestió, SA 
(ADIGSA), relatiu a l’adjudicació dels habitatges de promoció pública i/o de 
protecció oficial, amb subjecció als compromisos que figuren en l’esmentat 
conveni, els quals es donen íntegrament per reproduïts. 
 
 Segon.- Facultar al senyor Antonio Balmón Arévalo, alcalde - 
president d’aquest Ajuntament, per que signi tots aquells documents que 
siguin necessaris per a la formalització del present acord. 
 
 Tercer.- Notificar aquest acord i còpia del conveni a l’empresa 
pública Administració, Promoció i Gestió, SA (ADIGSA), i al Departament de 
Contractació i Patrimoni per al seu coneixement i efectes. 
 
 Quart.- Trametre còpia del conveni i de l’acord a la Direcció General 
d’administració Local del Departament de Governació de la Generalitat de 
Catalunya, de conformitat amb l’article 309.1 del Reglament d’obres, activitats 
i serveis dels ens locals (Decret 179/1995, de 13 de juny). 
 
 Cinquè.- Donar compte del present acord al proper Ple Municipal 
en la primera sessió que se celebri.” 
 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
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PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D’INTERIOR I COMERÇ.  
 
 
 4.- Declarar parcel·la sobrera de via pública, la porció de terreny 
de propietat municipal de 20,77 m2, situada al carrer Antoni Maura, 
núm.3-5, d’aquesta ciutat, així com inventariar i alienar l’esmentada 
parcel·la a l’empresa “Blay Habitatges, S.L.”. 
 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vista la sol·licitud presentada per l’Empresa Blay Habitatges, S.L., 
com a propietari de la finca colindant, mitjançant la qual sol·licita adquirir la 
porció de terreny de 20,77 m2 de superfície, situada al carrer Antoni Maura 
d’aquesta ciutat.  
 
 Vist l’informe de l’Arquitecte Municipal,  en el qual determina que la 
Modificació puntual del PGM-76 a l’àmbit del carrer Lluís Fontova, als termes 
municipals de Cornellà de Llobregat i Sant Joan Despí, aprovat definitivament  
en data 27 d’ octubre de 1995, modifica l’alineació de les edificacions del 
carrer Ponent per fer-les coincidir amb les de l’Avinguda de Can Cors.   
   
 Atès el que disposa l’article 44 del Reglament de Patrimoni dels Ens 
Locals sobre la possibilitat de procedir a la venda directa de les parcel·les 
sobreres al propietari o propietaris confrontats. 
 
 Vist l’expedient instruït i així mateix l’informe emès al respecte pel 
Cap del Departament de Contractació i Patrimoni i Secretària General. 
 
 El ponent de la Comissió Informativa d’Interior i Comerç proposa al 
Ple de l’Ajuntament, l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.-  Declarar parcel·la sobrera de via pública, la porció de 
terreny de propietat municipal, de 20,77 m2, situada al carrer Antoni Maura, 
3-5,  d’aquesta ciutat. 
 
 Segon.- Procedir a  inventariar la parcel·la sobrera a favor  d’ aquest 
Ajuntament amb la qualificació de bé patrimonial i a la seva posterior 
inscripció en el Registre de la Propietat, de conformitat amb allò que disposen 
els articles 206 de la Llei Hipotecària  i 303 del seu Reglament.  
 
 Tercer.- Alienar, per venda directa, la parcel·la sobrera de 20,77 
m2, situada al carrer Antoni Maura  núm. 3-5, a l’empresa Blay Habitatges, 
S.L., com a propietari de la finca colindant, i que coneix i accepta l’ estat físic i 
jurídic de la finca, prèvia conformitat a la mateixa segons compareixença de 
data 18 de desembre de 2006, i que a continuació es descriu : 
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 “Parcel·la de forma rectangular i superfície 20,77 m2, els seus 
llindes son:  al nord al llarg d’ una línia de 8,53 ml amb el carrer Ponent, al 
sud amb el solar  propietat de l’ Empresa Blay Habitatges, S.L., a traves de 
una línia de 8,53 ml, a l’ est al llarg de 2,43 ml amb el carrer Antoni Maura i a 
l’oest al llarg d’una línia de 2,45 ml amb la resta de parcel·la sobrant de vial. 
 
 Quart.- De conformitat amb l’informe de l’Arquitecte Municipal 
s’aprova la valoració de l’ esmentada porció de terreny en 79.506,00.-euros. 
 
 Cinquè.- El preu de la venda és la quantitat de 92.226,96.-euros, 
dels quals corresponen 79.506,00.-euros al preu de valoració de la parcel·la , i 
12.720,96.-euros corresponen a l’IVA, els quals el comprador satisfarà a 
l’Ajuntament a la signatura de l’escriptura pública de compra-venda.  Aniran a 
càrrec de la part compradora totes les despeses que per la venda es poguessin 
ocasionar. 
 
 Sisè.- Donar compte de la alienació al Departament de Governació 
de la Generalitat de Catalunya.  
 
 Setè.- Facultar al senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, per a la 
signatura de quants documents siguin necessaris per a la formalització dels 
acords que antecedeixen.  
 
 Vuitè .- Notificar el present acord a l’Empresa Blay Habitatges, S.L., 
al Departament d’Urbanisme, i a la Intervenció Municipal.” 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Interior i 
Comerç, senyor Sergio Fernández Mesa, es fa l’explicació del dictamen 
assenyalant que mitjançant aquest acord es procedeix a declarar parcel·la 
sobrera de via pública, la porció de terreny de propietat municipal de 20,77 
m2, situada al carrer Antoni Maura, 3-5, d’aquesta ciutat, així com a 
inventariar-la i alinear l’esmentada parcel·la a l’empresa Blay Habitatges, 
Societat Limitada. Segons el Pla General Metropolità del 76, l’àmbit del carrer 
Lluís Fontova es modificava amb una sèrie d’alineacions de diversos carrers. 
Això va fer que quedés aquesta parcel·la sobrera de 20,77 m2, que està 
situada -com diu el mateix enunciat- al carrer Antoni Maura. 
 
 Aquesta parcel·la només pot ser aprofitada amb l’edificació que 
estigui al costat, per poder alinear-se com toca. En aquest cas aquesta 
edificació la farà l’empresa Blay Habitatges, que és l’única que ho pot 
aprofitar, per tant aquesta empresa sol·licita a l’Ajuntament l’alineació. 
Nosaltres que no podem utilitzar com Ajuntament aquesta parcel·la, doncs, la 
venem a ells que realment la poden utilitzar i, de fet, pot tenir més 
edificabilitat. Hi ha un informe de l’arquitecta a tal efecte en el qual es valora 
aquest terreny i el que fem és el que diu l’enunciat, bàsicament, l’inventariem, 
la posaríem dintre del patrimoni, i a partir d’aquí, la venem a aquesta 
empresa, Blay Habitatges, Societat Limitada.  
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 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor Joan Pastor Fàbregas. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 5.- Ratificar l’acord de 29 de gener de 2007 del Consell General 
del Consorci per a la Promoció i Dinamització del Comerç a Cornellà, pel 
qual es va designar Secretària Accidental del mateix a la Sra. Carme 
Costafreda Roda en substitució de la Sra. Mª Rosa Iglesias Ojeda. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist l’acord de Ple de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat de 27 
de juliol de 2000, en virtut del qual es va constituir el Consorci per a la 
Promoció i Dinamització del Comerç a Cornellà de Llobregat. 
 
 Atès que està previst que la Sra. Mª Rosa Iglesias Ojeda restarà 
d’incapacitat temporal per maternitat a partir del finals de febrer fins que duri 
la baixa i llicència per maternitat. 
 
 Atès que de l’anterior es desprèn la necessitat de designar un altre 
Secretaria Accidental en substitució de la Sra. Mª Rosa Iglesias Ojeda per 
baixa i llicència per maternitat i fins tant durin aquestes. 
 
 Atès que en sessió de 29 de gener de 2007 el Consell General del 
Consorci per a la Promoció i Dinamització del Comerç de Cornellà es va 
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acordar designar Secretària Accidental del mateix a la Sra. Carme Costafreda 
Roda en substitució de la Sra. Mª Rosa Iglesias Ojeda per cobrir la baixa i 
llicència per maternitat. 
 
 Per tot això, el President de la Comissió informativa d’interior i 
Comerç, proposa al Ple de l’Ajuntament d’adopció dels següents: 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Ratificar l’acord de 29 de gener de 2007 del Consell 
General del Consorci per a la Promoció i Dinamització del Comerç a Cornellà 
pel qual es va designar Secretària Accidental del mateix a la Sra. Carme 
Costafreda Roda en substitució de la Sra. Mª Rosa Iglesias Ojeda per cobrir les 
incidències producte de la maternitat i fins tant durin aquestes, incloent la 
baixa i llicència per maternitat.  
 
  Segon.- Comunicar aquest acord a les persones afectades, així com 
al Consorci per a la Promoció i Dinamització del Comerç a Cornellà de 
Llobregat.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Interior i 
Comerç, senyor Sergio Fernández Mesa, es fa l’explicació del dictamen 
assenyalant que mitjançant aquest acord es procedeix a ratificar l’acord de 29 
de gener de 2007 del Consell General del Consorci per a la Promoció i 
Dinamització del Comerç a Cornellà, pel qual es va designar Secretària 
Accidental del mateix a la senyora Carme Costafreda Roda en substitució de la 
senyora Mª Rosa Iglesias Ojeda. Crec que queda clar en el mateix enunciat, 
només dir que aquesta substitució es fa per cobrir la maternitat de la Mª Rosa 
Iglesias. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
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Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor Joan Pastor Fàbregas. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 6.- Sol·licitar al Ministeri de Foment la cessió de terrenys 
sobrants propietat d’aquest Ministeri ubicats al costat del Cinturó del 
Litoral, per la seva incorporació al patrimoni municipal, al no restar 
afectats de forma directa a la funcionalitat de la via. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist que la Direcció General de Carreteres del Ministeri d’Obres 
Públiques, va redactar el projecte del Cinturó del Litoral. 
 
 Atès que durant el procés de tramitació, expropiació i execució física 
de la infrastructura viària, part dels sòls expropiats no s’han ocupat, uns per 
petites modificacions del traçat i altres perquè l’expropiació, a petició de 
l’expropiat, comprenia tota la finca, encara que aquesta no estigués totalment 
afectada a la ret viària. 
 
 Vist que aquests terrenys tenen una morfologia i funcionalitat 
diferent a la pròpia de la infrastructura viària de gran capacitat, i el 
planejament les dóna una lògica urbana pròpia dels sistema local, sobre la 
qual el municipi ha de poder definir i estructurar en funció del seu entorn. 
 
 Vist l’informe emès al respecte per l’Arquitecta Municipal, el cap del 
Departament de Contractació-Patrimoni i la Secretària General. 
 
 El Ponent de la Comissió Informativa de Règim Interior i Comerç, 
proposa al Ple de l’Ajuntament, l’adopció dels següents: 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Sol·licitar al Ministeri de Foment, la cessió a favor d’aquest 
Ajuntament, dels terrenys ubicats al costat del Cinturó del Litoral, propietat 
del Ministeri de Foment. Aquests terrenys sobrants de la traça del Cinturó i de 
la franja de domini públic legal, estan vinculats a elements estructurants de la 
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ciutat: sistema viari local (clau 5); equipaments (clau 7b) i espais verds (clau 
6b). 
 
 Segon.- Comunicar el present acord a Ministeri de Foment al 
Departament d’Urbanisme i Habitatge i la Intervenció Municipal.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Interior i 
Comerç, senyor Sergio Fernández Mesa, es fa l’explicació del dictamen 
assenyalant que l’objecte d’aquest acord és sol·licitar al Ministeri de Foment la 
cessió dels terrenys sobrants propietat d’aquest Ministeri ubicats al costat del 
Cinturó del Litoral, per la seva incorporació al patrimoni municipal al no 
restar afectats de forma directa a la funcionalitat de la via. Aquests terrenys 
van ser expropiats en el seu dia, l’any 1988 per la Direcció General de 
Carreteres i van ser expropiats, bàsicament, per a la realització del Cinturó del 
Litoral. 
 
 Part d’aquests terrenys no es van utilitzar per diferents motius, 
perquè no es van ocupar, perquè van haver modificacions en els traçats o bé 
perquè els propietaris en el seu moment van demanar que es fes l’expropiació 
de tota la finca i no de la part que realment era necessària. Són terrenys 
sobrants que estan vinculats al que es diu elements estructurals de la ciutat, 
pot ser sistema viari local, equipaments i espais verds. Com que pel Ministeri 
aquests terrenys no tenen cap utilitat i per a nosaltres com a Ajuntament si, el 
que fem en aquest cas és demanar al Ministeri que ens els cedeixi per 
utilitzar-los amb aquests elements estructurals de la ciutat que abans he dit. 
 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
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Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor Joan Pastor Fàbregas. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE PLANIFICACIÓ, ECONO-
MIA I HISENDA 
 
 
 7.- Aprovar provisionalment la modificació de l’Ordenança 
Fiscal núm. 1, reguladora de l’Impost sobre bens immobles, (introduint 
un nou article amb el núm. 13). 
 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist que es voluntat d’aquest ajuntament obligar-se a posar en 
coneixement del Cadastre Immobiliari els fets, actes o negocis susceptibles de 
generar una alta, baixa o modificació cadastral derivats d’actuacions per les 
que s’hagi atorgat la corresponent llicència o autorització municipal, per tal 
d’eximir als interessats de l’obligació de declarar davant del Cadastre 
Immobiliari els fets actes o negocis abans esmentats. 
 
 Vist que  l’esmentat procediment de comunicació esta establert a 
l’article 14.b del Real Decret Legislatiu 1/2004, de 5 de març, pel qual  
s’aprova el Text Refós de la Llei del Cadastre Immobiliari i desenvolupat en el 
capítol III secció II del Real Decret 417/2006, de 7 d’abril, pel qual es 
desenvolupa el Text Refós de la Llei del Cadastre Immobiliari. 
 
 Atès el que s’ha exposat, en els paràgrafs anteriors, es proposa 
crear un nou article, amb el número 13, que es dirà “Procediment de 
Comunicació” i passar l’actual article número 13 al número 14 de l’Ordenança 
Fiscal número I, reguladora de l’Impost sobre Bens Immobles, aprovada el dia 
26 d’octubre de 2006. 
 
Text per aprovar: 
 
“Article 13.- Procediment de comunicació: 
 
 1.- L’Ajuntament, d’acord amb els articles 76.2 del Text refós 
de la Llei reguladora de les hisendes locals i 14.b) del Text refós de la Llei 
del cadastre immobiliari, s’acull al procediment de comunicació i s’obliga 
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a posar en coneixement del Cadastre Immobiliari els fets, actes o negocis 
susceptibles de generar una alta, baixa modificació cadastral, derivats 
d’actuacions per les que s’hagi atorgat la corresponent llicència o 
autorització municipal, en els termes i en les condicions que es 
determinin per la Direcció General del Cadastre. 
 
 2.- L’àmbit que abasta aquest procediment de comunicació, té 
per objecte els següents fets, actes o negocis, als quals s’hagi atorgat de 
forma expressa la corresponent llicència o autorització municipal: 
 

a) La realització de noves construccions. 
b) L’ampliació, rehabilitació o reforma de les construccions 

existents, ja sigui parcial o total. 
c) La demolició o l’enderroc de les construccions. 
d) La modificació de l’ús o destí dels edificis i instal·lacions. 
 

 3.- Com a conseqüència de l’establiment del procediment de 
comunicació, el subjecte passiu queda exempt de l’obligació de declarar 
regulada al primer paràgraf de l’apartat 3 de l’article 12 d’aquesta 
ordenança, circumstància que s’advertirà expressament en el moment de 
l’atorgament de les llicències i autoritzacions. 
 
 4.- L’Ajuntament trametrà a la Gerència del Cadastre les dades 
relatives als fets, actes o negocis objecte de comunicació en els terminis i 
amb el contingut que determinin les normes reguladores del cadastre, en 
particular el R.D. 417/2006 i l’Ordre EHA/3482/2006.” 

 
 Atès el que disposen els articles 15 i següents del Real Decret 
Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que s’aprova el text refós de la Llei 
reguladora de les Hisendes Locals, relatius al procediment a seguir en 
l’aprovació d’ordenances fiscals per les Corporacions Locals,  
 
 Per tot això, com a President de la Comissió Informativa de 
Planificació, Economia i Hisenda, proposo al Ple l’adopció dels següents  
 

ACORDS: 
 
 Primer.- Aprovar provisionalment la modificació de l’Ordenança 
fiscal número 1 consistent, en introduir un nou article amb el núm. 13 que 
dirà “Procediment de comunicació” i passar l’actual núm. 13 al núm.14, 
corresponent a l’Ordenança Fiscal núm. 1, reguladora de l’Impost sobre Bens 
Immobles, aprovada el dia 26 d’octubre de 2006: 
 
Text per aprovar: 
 
“Article 13.- Procediment de comunicació: 
 
 1.- L’Ajuntament, d’acord amb els articles 76.2 del Text refós 
de la Llei reguladora de les hisendes locals i 14.b) del Text refós de la Llei 
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del cadastre immobiliari, s’acull al procediment de comunicació i s’obliga 
a posar en coneixement del Cadastre Immobiliari els fets, actes o negocis 
susceptibles de generar una alta, baixa modificació cadastral, derivats 
d’actuacions per les que s’hagi atorgat la corresponent llicència o 
autorització municipal, en els termes i en les condicions que es 
determinin per la Direcció General del Cadastre. 
 
 2.- L’àmbit que abasta aquest procediment de comunicació, té 
per objecte els següents fets, actes o negocis, als quals s’hagi atorgat de 
forma expressa la corresponent llicència o autorització municipal: 
 

a) La realització de noves construccions. 
b) L’ampliació, rehabilitació o reforma de les construccions 
existents, ja sigui parcial o total. 
c) La demolició o l’enderroc de les construccions. 
d) La modificació de l’ús o destí dels edificis i instal·lacions. 
 

 3.- Com a conseqüència de l’establiment del procediment de 
comunicació, el subjecte passiu queda exempt de l’obligació de declarar 
regulada al primer paràgraf de l’apartat 3 de l’article 12 d’aquesta 
ordenança, circumstància que s’advertirà expressament en el moment de 
l’atorgament de les llicències i autoritzacions. 
 
 4.- L’Ajuntament trametrà a la Gerència del Cadastre les dades 
relatives als fets, actes o negocis objecte de comunicació en els terminis i 
amb el contingut que determinin les normes reguladores del cadastre, en 
particular el R.D. 417/2006 i l’Ordre EHA/3482/2006.” 
 
 Segon.- Exposar l’acord precedent al tauló d’Anuncis d’aquest 
Ajuntament, durant trenta dies, comptats a partir de l’endemà de la publicació 
del corresponent anunci en el Butlletí Oficial de la Província i en un diari de 
gran difusió de la província. 
 
 Dins d’aquest termini els interessats podran examinar l’expedient i 
presentar les reclamacions i suggeriments que estimin oportuns. 
 
 Tercer.- Disposar que, en el supòsit que no es presenti cap 
reclamació en l’esmentat termini d’exposició pública, l’acord adoptat 
d’aprovació provisional s’entengui com a definitiu. 
 
 Quart.- Disposar, així mateix, que l’acord definitiu, incloent el 
provisional, elevat automàticament a aquesta categoria, es publiqui en el 
Butlletí Oficial de la Província i que posteriorment entri en vigor  el dia de la 
seva aprovació definitiva.” 
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 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa de 
Planificació, Economia i Hisenda, senyor José Luis Morlanes Galindo, es fa 
l’explicació del dictamen assenyalant que, com ja va explicar fa un temps -en 
primer lloc a la Junta i després en algun comentari que hem fet a la Comissió 
Informativa- producte de la nostra col·laboració en la gestió del cadastre, fa 
uns mesos es va detectar la possibilitat de millorar la gestió que fem 
actualment, en el sentit que per part del Ministeri d’Hisenda s’estava en 
disposició, una vegada s’havia demostrat anteriorment capacitat de gestió, de 
delegar a l’Ajuntament l’alta en el cadastre i, per tant, la posada en marxa de 
tot el procediment del pagament de l’IBI. He parlat amb la gent de la Regidoria, 
amb l’Interventor i amb el responsable de la tramitació i de la recaptació, i 
vam veure que millorant alguns sistemes d’informació i establint alguns 
circuits, nosaltres teníem la informació per fer la gestió de l’alta al cadastre de 
forma  automàtica, que fes innecessari que les persones -els ciutadans i 
ciutadanes- vinguin a l’Ajuntament a fer la gestió d’alta al cadastre, i sobretot 
evitar que per la forma com es gestiona a nivell del cadastre de Barcelona, es 
produeixin dues situacions igualment negatives.  
 
 La primera és l’acumulació d’IBI quan pagues la primera vegada, 
arriba l’IBI al tercer any i la gent amb tota la raó del món s’empipa i diu “què 
carai és això? ”. I per un altre cantó, la possibilitat de que per un retràs en la 
tramitació de l’IBI es produeixi una situació de prescripció, és a dir, que no es 
pugui cobrar. Es va constituir un grup de treball entre els diferents 
departaments –Urbanisme, Interior i Hisenda- i vam veure que demanant la 
informació complementària als promotors quan venen a sol·licitar la llicència 
de primera ocupació i establint uns circuits quan l’Ajuntament pren alguna 
decisió de reparcel·lació o d’aprovació de planejament, podíem aconseguir dues 
coses igualment importants. D’una banda, que els contribuents no tinguin que 
venir a donar-se d’alta, perquè ho podia fer l’Ajuntament directament. I per 
altra banda, garantir que no es produeixin situacions d’acumulació de rebuts 
d’IBI i, molt menys, que hi hagi un retard en l’emissió del rebut que faci 
possible que hi  hagi una prescripció, i per tant un no cobrament. 
 
 S’ha fet una bona feina per part dels funcionaris i funcionaries 
municipals i la modificació de l’ordenança farà possible que en breus mesos 
els ciutadans i les ciutadanes de Cornellà no tindran que venir a demanar 
l’alta en l’IBI, perquè es farà d’ofici mitjançant aquest nou circuit d’informació 
i s’evitaran futures situacions d’acumulació d’IBI i de prescripció. Per tant, en 
síntesi, una millor atenció al ciutadà i per un  altre cantó una millor gestió de 
la recaptació al quedar la cosa, diguem, en mans del propi Ajuntament. 
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 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor Joan Pastor Fàbregas. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 8.- Aprovar la modificació dels imports de l’article 6è, Tarifes, 
Punts Primer (números 1, 2, 3, 4 i 6),  Segon (números 4, 4.1, 4.2 i 5) i 
Quart (números 2 i 3), de l’Ordenança Fiscal núm. 6, reguladora de la 
Taxa per l’expedició de documents administratius. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vista la conveniència de modificar els imports de l’article 
6è.Tarifes, Punts Primer (números 1,2,3,4 i 6), Segon (números 4,4.1,4.2 i 5) i 
Quart (números 2 i 3)  de l’Ordenança Fiscal núm. 6, reguladora de la Taxa 
per l’expedició de documents administratius, aprovades per l’exercici de 2007, 
ja que els esmentats imports no es van arrodonir convenientment per tal de 
poder fer efectiu el pagament en la maquina expenedora de pòlisses. 
 
Text aprovar: 
 
“Article 6è. Tarifa. 
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La tarifa a què es refereix l’article anterior s’estructura en els apartats 
següents:  
 
Primer. Certificacions i compulses. 
  Euros  
 
1. Certificació de resolucions o acords municipals .......................... 19,55 
 
2. Certificacions sobre senyals o situacions de trànsit .................... 23,15 
 
3. Informes tècnics de la Guàrdia Urbana ...................................... 53,65 
 
4. Altres certificacions no tarifades ................................................. 18,10 
 
6.  Pel bastanteig de poders que hagin de produir efecte a     
les oficines municipals .................................................................... 20,25 
 
 
Segon. Documents relatius a Serveis d’urbanisme i activitats. 
  Euros 
 
4. Per cada copia de plànol d’alineació de carrers, 
eixamples, etc., per cada m2. o fracció de plànol ............................... 4,45 
 
4.1. Per cada copia de plànol de la ciutat de format superior  

a Dina A-3 i fins 1 m2., per cada unitat ....................................... 7,05 
 
 
4.2. Per cada copia de plànol de la ciutat de més d’un m2., per  

cada m2.  .................................................................................... 7,05 
 
5. Per l’expedició de copies de plànols que hi ha a 
l’expedient de concessió de llicència d’obra, per cada full ................... 4,35 
 
 
Quart. Altres expedients o documents. 
  Euros 
 
2. Edicions Ordenances Fiscals ....................................................... 22,55 
 Edicions Ordenances Generals ................................................... 22,55 
 
3. Avanç-Liquidació de l'Impost sobre l'Increment de Valor 
dels Terrenys .................................................................................... 7,75 

 
 

Text que s’aprova: 
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“Article 6è. Tarifa. 
 
La tarifa a què es refereix l’article anterior s’estructura en els 
apartats següents:  
 
Primer. Certificacions i compulses. 
  Euros  
 
1. Certificació de resolucions o acords municipals .................... 19,50 
 
2. Certificacions sobre senyals o situacions de trànsit .............. 23,20 
 
3. Informes tècnics de la Guàrdia Urbana .................................. 53,70 
 
4. Altres certificacions no tarifades .......................................... 18,10 
 
6.  Pel bastanteig de poders que hagin de produir 
efecte a     les oficines municipals ............................................ 20,30 
 
 
Segon. Documents relatius a Serveis d’urbanisme i activitats. 
  Euros 
 
4. Per cada copia de plànol d’alineació de carrers, 
eixamples, etc., per cada m2. o fracció de plànol ........................ 4,40 
 
4.1. Per cada copia de plànol de la ciutat de format superior  

a Dina A-3 i fins 1 m2., per cada unitat .................................. 7,00 
 
4.2. Per cada copia de plànol de la ciutat de més d’un m2., per  

cada m2.  ............................................................................... 7,00 
 
5. Per l’expedició de copies de plànols que hi ha a 
l’expedient de concessió de llicència d’obra, per cada 
full .............................................................................................. 4,00 
 
 
Quart. Altres expedients o documents. 
  Euros 
 
2. Edicions Ordenances Fiscals ................................................. 22,60 
 Edicions Ordenances Generals ............................................. 22,60 
 
3. Avanç-Liquidació de l'Impost sobre l'Increment de 
Valor dels Terrenys .................................................................... 7,80” 
 
 
 Atès el que disposen els articles 15 i següents del Real Decret 
Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que s’aprova el text refós de la Llei 
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reguladora de les Hisendes Locals, relatius al procediment a seguir en 
l’aprovació d’ordenances fiscals per les Corporacions Locals,  
 
 Per tot això, com a President de la Comissió Informativa de 
Planificació, Economia i Hisenda, proposo al Ple l’adopció dels següents  
 

ACORDS: 
 
 Primer.- Modificar els imports de l’article 6è.Tarifes, Punts Primer 
(números 1,2,3,4 i 6), Segon (números 4,4.1,4.2 i 5) i Quart (números 2 i 3)  de 
l’Ordenança Fiscal núm. 6, reguladora de la Taxa per l’expedició de documents 
administratius, aprovades per l’exercici de 2007, ja que els esmentats imports 
no es van arrodonir convenientment per tal de poder fer efectiu el pagament en 
la màquina expenedora de pòlisses: 
 
Text aprovat: 
 
“Article 6è. Tarifa. 
 
La tarifa a què es refereix l’article anterior s’estructura en els apartats 
següents:  
 
 
Primer. Certificacions i compulses. 
  Euros  
 
1. Certificació de resolucions o acords municipals .......................... 19,55 
 
2. Certificacions sobre senyals o situacions de trànsit .................... 23,15 
 
3. Informes tècnics de la Guàrdia Urbana ...................................... 53,65 
 
4. Altres certificacions no tarifades ................................................. 18,10 
 
5. Pel bastanteig de poders que hagin de produir efecte a     
les oficines municipals .................................................................... 20,25 
 
 
Segon. Documents relatius a Serveis d’urbanisme i activitats. 
  Euros 
 
4. Per cada copia de plànol d’alineació de carrers, 
eixamples, etc., per cada m2. o fracció de plànol ............................... 4,45 
 
4.1. Per cada copia de plànol de la ciutat de format superior  

a Dina A-3 i fins 1 m2., per cada unitat ....................................... 7,05 
 
4.2. Per cada copia de plànol de la ciutat de més d’un m2., per  

cada m2.  .................................................................................... 7,05 
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5. Per l’expedició de copies de plànols que hi ha a 
l’expedient de concessió de llicència d’obra, per cada full ................... 4,35 
 
Quart. Altres expedients o documents. 
  Euros 
 
2. Edicions Ordenances Fiscals ....................................................... 22,55 
 Edicions Ordenances Generals ................................................... 22,55 
 
3. Avanç-Liquidació de l'Impost sobre l'Increment de Valor 
dels Terrenys .................................................................................... 7,75 
 
 
Text que s’aprova: 
 
“Article 6è. Tarifa. 
 
La tarifa a què es refereix l’article anterior s’estructura en els 
apartats següents:  
 
 
Primer. Certificacions i compulses. 
  Euros  
 
1. Certificació de resolucions o acords municipals .................... 19,50 
 
2. Certificacions sobre senyals o situacions de trànsit .............. 23,20 
 
3. Informes tècnics de la Guàrdia Urbana .................................. 53,70 
 
4. Altres certificacions no tarifades .......................................... 18,10 
 
6.  Pel bastanteig de poders que hagin de produir 
efecte a     les oficines municipals ............................................ 20,30 
 
 
Segon. Documents relatius a Serveis d’urbanisme i activitats. 
  Euros 
 
4. Per cada copia de plànol d’alineació de carrers, 
eixamples, etc., per cada m2. o fracció de plànol ........................ 4,40 
 
4.1. Per cada copia de plànol de la ciutat de format superior  

a Dina A-3 i fins 1 m2., per cada unitat .................................. 7,00 
 
4.2. Per cada copia de plànol de la ciutat de més d’un m2., per  

cada m2.  ............................................................................... 7,00 
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5. Per l’expedició de copies de plànols que hi ha a 
l’expedient de concessió de llicència d’obra, per cada 
full .............................................................................................. 4,00 
 
Quart. Altres expedients o documents. 
  Euros 
 
2. Edicions Ordenances Fiscals ................................................. 22,60 
 Edicions Ordenances Generals ............................................. 22,60 
 
3. Avanç-Liquidació de l'Impost sobre l'Increment de 
Valor dels Terrenys ..................................................................... 7,80 
 
 
 Segon.- Exposar l’acord precedent al tauló d’Anuncis d’aquest 
Ajuntament, durant trenta dies, comptats a partir de l’endemà de la publicació 
del corresponent anunci en el Butlletí Oficial de la Província i en un diari de 
gran difusió de la província. 
 
 Dins d’aquest termini els interessats podran examinar l’expedient i 
presentar les reclamacions i suggeriments que estimin oportuns. 
 
 Tercer.- Disposar que, en el supòsit que no es presenti cap 
reclamació en l’esmentat termini d’exposició pública, l’acord adoptat 
d’aprovació provisional s’entengui com a definitiu. 
 
 Quart.- Disposar, així mateix, que l’acord definitiu, incloent el 
provisional, elevat automàticament a aquesta categoria, es publiqui en el 
Butlletí Oficial de la Província i que posteriorment entri en vigor  el dia de la 
seva publicació definitiva.” 
 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa de 
Planificació, Economia i Hisenda, senyor José Luis Morlanes Galindo, es fa 
l’explicació del dictamen assenyalant que és un tema menor, en el sentit 
següent. Quan vàrem fer les tarifes, ho vam fer aplicant exactament el 
percentatge que havia posat el Ple, però la màquina d’aquí baix no cobra 
fraccions de cinc per això el que es fa és per comptabilitzar fraccions més 
petites de cinc -per excés i per defecte- es quadren a cinc cèntims. 
 
 
 En aquest moment s’incorpora a la sessió el Regidor del Grup 
Municipal d’ERC-AM, senyor Salvador Colominas i Tutusaus. 
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 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyors Salvador Colominas Tutusaus i Joan 
Pastor Fàbregas. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D'OBRES, URBANISME, 
MANTENIMENT, SERVEIS I MEDI AMBIENT 
 
 
 9.- Aprovar l’esborrany de conveni urbanístic entre 
l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i la Junta de Compensació del 
Polígon únic del Pla Parcial de la Plana del Galet, relatiu al projecte 
d’expropiació pel sistema de taxació conjunta dels terrenys compresos 
entre l’actual Carretera del Prat, el Cinturó del Litoral i la prolongació de 
l’Avinguda del Maresme. 
 
 DICTAMEN 
 
  “Vista la Modificació del PGM-76 en la carretera del Prat, aprovada 
definitivament pel Conseller de Política Territorial i Obres Públiques en data 
22 de setembre de 2005, que modifica i defineix una nova estructura viària 
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sobre l’accés sud de Cornellà que resolt els problemes viaris detectats en el 
procés d’anàlisi del Pla Parcial Plana del Galet.  
 
  Vist que el text refós 2 del Pla Parcial de la Plana del Galet, de 
Cornellà de Llobregat i el Prat de Llobregat, aprovat definitivament per el 
Conseller de Política Territorial i Obres Públiques en data 19-01-06, va fixar, 
entre d’altres, l’obligació d’urbanitzar, com a càrrega externa del sector, el nou 
traçat de la Carretera del Prat. Aquest nou vial ha de garantir la funcionalitat 
del nus viari d’accés al sector de la Plana del Galet des de el Cinturó del 
Litoral. 
 
  La vialitat externa es completa amb la rotonda de nova planta en la 
confluència de l’Avinguda del Maresme amb el carrer Progrés; el vial de 
connexió entre la Ronda Sud i la Ctra. del Mig a l’alçada de la confluència amb 
la nova rotonda provinent de la Ctra. del Prat i l’enllaç entre la nova rotonda 
de la Ronda del Litoral i l’actual plaça del Maresme.  
 
  Vist l’informe de la cap tècnic d’Urbanisme de data 8 de febrer de 
2007, emès en relació al present conveni on es conclou que és conforme a les 
determinacions del planejament vigent.  
 
  Vist l’informe del cap de projectes públics i espai urbà d’Emducsa 
de data 14 de febrer d’enguany, al qual es conclou que les quantitats a satisfer 
per la Junta de Compensació del polígon únic del Pla Parcial de la Plana del 
Galet s’ajusten al projecte de taxació conjunta. 
 
  Vistos els informes de la cap administrativa d’Urbanisme de data 9 i 
15 de febrer de 2007, en sentit favorable a l’adopció del present acord. 
 
  Vist que l’aprovació del present acord és competència del Ple 
Municipal, de conformitat amb allò establert a l’article 22.2. g) de la Llei 
7/1985, de 2 d’abril, reguladores de les Bases de Règim Local, i article 52.2.h) 
del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la 
Llei municipal i de règim local de Catalunya, el President de la Comissió 
Informativa d’Obres, Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, 
proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció dels següents: 
 
                                            ACORDS 
 
  Primer.- Aprovar l’esborrany de conveni urbanístic entre 
l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i la Junta de Compensació del Polígon 
únic del Pla Parcial de la Plana del Galet relatiu al projecte d’expropiació pel 
sistema de taxació conjunta dels terrenys compresos entre l’actual Carretera 
del Prat, el Cinturó del Litoral i la prolongació de l’Avinguda del Maresme, el 
qual s’acompanya com a annex. 
 
  Segon.- Facultar al Tinent d’Alcalde d’Urbanisme i Habitatge, Sr. 
Antonio Martínez Flor, per  a la signatura d’aquest conveni. 
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  Tercer.-  Publicar el present acord al Butlletí Oficial de la Província 
de Barcelona, i incorporar el present conveni en la documentació que integrarà 
l’expedient relatiu a l’expropiació pel sistema de taxació conjunta, de 
conformitat amb l’article 26 del Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel qual 
s’aprova el reglament de la Llei d’Urbanisme. 
 
  Quart.-  Notificar el present acord a la Junta de Compensació del 
Polígon únic del Pla Parcial de la Plana del Galet, de Cornellà de Llobregat i 
EMDUCSA, pel seu coneixement i efectes.” 
 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, senyor Antonio Martínez 
Flor, es fa l’explicació del dictamen assenyalant que és l’aprovació del conveni 
urbanístic entre l’Ajuntament de Cornellà i la Junta de Compensació del 
Polígon únic del Pla Parcial de la Plana del Galet, relatiu al projecte 
d’expropiació pel sistema de taxació conjunta dels terrenys compresos entre 
l’actual Carretera del Prat, el Cinturó del Litoral i la prolongació de l’Avinguda 
del Maresme. Tots sabem que un dels accessos que ha de tenir el tema de 
l’Espanyol i tot el tema de la Plana del Galet, és per un nou carrer que es crea 
canviant l’espai de l’actual carrer del Maresme, Avinguda del Maresme, se fa 
una prolongació i es posa més cap al riu.  
 
 Aquest conveni el que fa és que la Junta de Compensació paga el 
tema de les expropiacions i és l’Ajuntament, mitjançant la seva empresa 
municipal, la que farà tot el tema de les expropiacions. 
 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
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Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyors Salvador Colominas Tutusaus i Joan 
Pastor Fàbregas. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 10.- Aprovar el text refós de la modificació puntual del PGM-76 
per a la implantació del sistema urbanístic d’habitatge dotacional públic 
al municipi de Cornellà de Llobregat, redactat per l’arquitecte Ricard 
Antoni Casademont i Altimira de l’Empresa Municipal Desenvolupament 
Urbà de Cornellà de Llobregat, Societat Anònima.  
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist l’expedient de la modificació puntual del PGM-76 per a la 
implantació del sistema urbanístic d’habitatge dotacional públic al municipi 
de Cornellà de Llobregat. 
 
 Vist l'acord del Ple de data 28 de setembre de 2006, d’aprovació 
provisional de la modificació puntual del Pla General Metropolità de 1976, per  
a la implantació del sistema urbanístic d’habitatge dotacional públic al 
municipi de Cornellà de Llobregat i s’ordena la transmissió a la Comissió 
Territorial d'Urbanisme de Barcelona,  per a la seva  aprovació definitiva. 
 
 Vist que per resolució del conseller de política territorial i obres 
públiques de data 13 de febrer de 2007, es resol aprovar definitivament la 
modificació puntual del Pla General metropolità per a la implantació del 
sistema urbanístic d’habitatge dotacional de Cornellà de Llobregat, 
condicionant la seva executivitat i publicació al DOGC a la presentació d’un 
text refós per triplicat, verificat per l’òrgan que va atorgar l’aprovació 
provisional, que incorpori les prescripcions següents: 

 
• Cal concretar en la fitxa normativa corresponent, els paràmetres 
d’ocupació, sostre, densitat i alçada reguladora màxima de l’edificació per a 
cada una de les peces destinades a habitatge dotacional al sector de la 
Destraleta. 
 
• Cal subjectar a planejament especial posterior el desenvolupament i 
l’ordenació concreta de la reserva d’habitatge dotacional del sector Millas. 
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• Cal incorporar a la normativa del Pla les fitxes normatives de cadascun 
dels àmbits destinats a habitatge dotacional i determinats a l’apartat 1.5.2. 
de la memòria i fixar la densitat màxima d'habitatges en aplicació de 
l’article 118.3 del Decret 305/2006 de 18 de juliol, pel qual s’aprova el 
Reglament de la Llei d’Urbanisme. 
 
• Cal precisar a la normativa que els sectors de remodelació de can Suris 
i del sector  Empordanès-FFCC,  les  determinacions del  document  tenen  
caràcter d’estàndards de sistema dotacional a localitzar  i concretar en el si 
del futur planejament que les desenvolupi. 
 
• Pel que fa a la peça de Can Fatjó on la reserva de sistema urbanístic 
d’habitatges dotacionals ha estat retornada al sistema d’equipaments, cal 
completar la memòria amb la identificació i justificació del canvi proposat, 
d’acord amb l’establert a l’article 118.1 del Reglament de la Llei 
d’Urbanisme. 
 
• Cal esmenar a l’article 4.4 de la normativa la denominació de Pla 
especial per la denominació del Pla de millora urbana (PMU), d’acord amb 
l’article 68 del Text  Refós de la Llei d’Urbanisme. 
 
• Indicar a l’Ajuntament que el text refós inclourà el text de les normes 
urbanístiques i els plànols d’ordenació en suport informàtic i en format de 
tractament de textos, en compliment de l’article 17.6 del Reglament de la 
Llei d’Urbanisme, aprovat pel Decret 305/2006, de 18 de juliol, i de l’ordre 
PTO /343/2005, de 27 de juliol, per la qual s’estableixen els requeriments 
tècnics de presentació, en suport informàtic, de les normes urbanístiques 
de les figures de planejament urbanístic als òrgans de la Generalitat de 
Catalunya competents per a la seva aprovació definitiva. 
 

 Vist l’informe de la cap tècnic d’Urbanisme de data 14 de febrer de 
2007 obrant a l’expedient i posant de manifest que l'expedient de text refós en 
tràmit recull les prescripcions de la resolució del conseller de política 
territorial i obres públiques de data 13 de febrer de 2007 i que les 
prescripcions introduïdes, en el present Text refós, en compliment de la 
proposta la resolució del conseller de política territorial i obres públiques, no 
suposen modificació substancial de les determinacions contingudes en el 
document aprovat provisionalment per l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat, 
ja que es tracta de concrecions de detall a la documentació gràfica i escrita 
aprovada. 
 
 Atès el que estableixen els articles 74 en relació a la formulació de 
figures de planejament urbanístic, article 78 en relació a l’aprovació definitiva 
per part de la comissió territorial d’urbanisme de la Generalitat de Catalunya, 
article 83 en relació a la seva tramitació i article 94 en relació a la modificació 
de les figures de planejament urbanístic; del Decret Legislatiu 1/2005, de 26 
de juliol, pel qual s’aprova el text refós de la Llei d’Urbanisme de Catalunya. 
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 Vist l’informe de la cap administrativa d’Urbanisme de data 15 de 
febrer de 2007. 
 Vistos els articles 22 i 47.2 II) de la Llei Reguladora de les Bases del 
Règim Local, i els articles 52.2.c) i 114.3.k) del  Decret Legislatiu 2/2003,  de 
28 d'abril, pel qual s'aprova el text refós de la Llei Municipal i de Règim local 
de Catalunya, relatius a les competències atribuïdes al Ple de la Corporació 
Local. 
 
 Per tot això el President de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, proposa a l’Ajuntament Ple 
l’adopció dels següents:  
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar el text refós de la modificació puntual del PGM-76 
per a la implantació del sistema urbanístic d’habitatge dotacional públic al 
municipi de Cornellà de Llobregat, redactat per l’arquitecte Ricard Antoni 
Casademont i Altimira de l’Empresa Municipal Desenvolupament Urbà de 
Cornellà de Llobregat, Societat Anònima.  
 
 Segon. Notificar el present acord a la Comissió Territorial 
d’Urbanisme de Barcelona, i transmetre-li, al mateix temps, l’esmentat text 
refós per triplicat. 
  
 Tercer.- Notificar el present acord als Ajuntaments del Prat de 
Llobregat, de l’Hospitalet de Llobregat, de Sant Boi de Llobregat, Sant Joan 
Despí i Esplugues de Llobregat i a l’Empresa Municipal de Desenvolupament 
Urbà de Cornellà Societat Anònima.” 
 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, senyor Antonio Martínez 
Flor, es fa l’explicació del dictamen assenyalant que és l’aprovació del Text 
Refós de la Modificació puntual del PGM-76 per a la implantació dels sistema 
urbanístic d’habitatge dotacional públic al municipi de Cornellà, redactat per 
l’arquitecte Ricard Antoni Casademont i Altamira, de l’empresa municipal 
EMDUCSA. Això em sembla que és la quarta vegada que passa pel Ple. Sabeu 
que la llei permet per fer habitatge dotacional agafar el 5% de tot l’equipament 
públic que hi ha a la ciutat. Això ho vam fer a l’inicial i a la provisional i ara la 
Generalitat ens ho aprova però demana un petit text refós que no afecta al que 
és el que nosaltres havíem dit, i –recordeu- que amb això guanyem 28.000 m2 
per habitatge dotacional a tota Cornellà. 
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 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyors Salvador Colominas Tutusaus i Joan 
Pastor Fàbregas. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 11.- Aprovar el document “Avaluació i revisió del Pla d’Acció 
Ambiental de Cornellà de Llobregat” i aprovar el document “Actualització 
del Pla de seguiment del Pla d’Acció Ambiental de Cornellà de Llobregat”. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Dintre del procés d’Agenda 21 Local que Cornellà va engegar a 
l’any 2001, el 28 de novembre de 2002 es va aprovar el corresponent Pla 
d’Acció Ambiental (PAA). D’ençà de la seva aprovació, el municipi ha anat 
avançant en el compliment de l'esmentat Pla, però no se n’havia fet un 
seguiment estricte, de forma que per tal de reforçar el seu pes dintre de la 
planificació estratègica municipal es va decidir procedir a la seva avaluació i 
revisió. De la mateixa manera, per tal de conèixer l'evolució del sistema 
d'indicadors de sostenibilitat de Cornellà es va decidir actualitzar el document 
de seguiment. 
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 Vistos els compromisos d'Aalborg, als qual l'Ajuntament de Cornellà 
es va adherir en el Ple de novembre de 2004, segons els quals ens 
comprometem a implementar cicles de gestió eficaços, des de la seva 
formulació fins a la seva implementació i avaluació i en conseqüència, a 
treballar per enfortir l’Agenda 21 Local o altres processos de sostenibilitat local 
i atorgar-los un paper central en el govern local. 
 
 Vistos els documents "Avaluació i revisió del Pla d’Acció Ambiental 
de Cornellà de Llobregat" i "Actualització del Pla de Seguiment". 
 
 Vista que la realització de les diferents accions i projectes 
involucren als diferents sectors de la nostra societat local així com a tots els 
departaments de la corporació, els quals, en execució de les corresponents 
accions tramitaran els expedients que corresponguin. 
 
 Vist l’informe de la Tècnica del Departament de Medi Ambient de 
data 8 de febrer de 2007. 
 
 Atès que l’adopció del present acord és competència del Ple a 
proposta de la Regidora delegada de Medi Ambient i Sostenibilitat, el President 
delegat de la Comissió Informativa d’Obres, Urbanisme, Manteniment, Serveis 
i Medi Ambient, proposa al Ple l’adopció dels següents:  
 

ACORDS, 
 
 Primer.- Aprovar el document "Avaluació i revisió del Pla d’Acció 
Ambiental de Cornellà de Llobregat". 
 
 Segon.- Aprovar el document "Actualització del Pla de Seguiment 
del Pla d’Acció Ambiental de Cornellà de Llobregat ". 
 
 Tercer.- Donar publicitat dels dos documents esmentats per arribar 
als diferents sectors de la nostra ciutat, i per tant, impulsar la participació i la 
implicació dels ciutadans i de les ciutadanes de la nostra ciutat en 
l’assoliment dels objectius del pla d’acció ambiental. 
 
 Quart.- Impulsar l’aplicació de les actuacions indicades en la revisió 
del pla d’acció ambiental com a eina per assolir un desenvolupament 
sostenible en les diferents polítiques i accions de l'Ajuntament de Cornellà de 
Llobregat.” 
 

 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part de la Regidora-Delegada de l’Àrea de Medi Ambient i 
Sostenibilitat, senyora Carmen Romero López, es fa l’explicació del dictamen 
assenyalant que és aprovar el document “Avaluació i revisió del Pla d’Acció 
Ambiental de Cornellà de Llobregat” i aprovar el document d’ “Actuació del Pla 
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de seguiment del Pla d’Acció Ambiental de Cornellà de Llobregat”. Són dos 
documents que estan junts, que és el Pla d’acció ambiental que tenim a 
Cornellà. Recordeu que el vam aprovar el novembre de 2002 i ara el que hem 
fet és una revisió. Aquesta revisió ha tingut un llarg procés, primer un procés 
tècnic de revisió des de els diversos departaments que hi participen, perquè és 
un Pla molt interdepartamental –com no podia ser d’altra manera- des de 
Serveis Socials, Salut Pública i Educació, Activitats, Manteniment i Serveis, 
Guàrdia Urbana, és a dir pràcticament tothom. Una vegada que estava més o 
menys revisat tècnicament, també s’ha fet una revisió política i també es farà 
una presentació pública d’aquest nou Pla que ara tindrem. El nou Pla no ens 
ve a dir, pràcticament, res de nou. L’única cosa que diu és l’estat d’execució 
del Pla anterior, pràcticament tenim un vuitanta-quatre per cent del pla 
anterior del 2002 executat o en vies d’execució, a punt d’acabar, i després 
s’han desestimat algunes accions, perquè ha acabat -perquè ha canviat la 
normativa- o bé perquè ja no es contemplen de la mateixa manera, per tant el 
que fa és ajustar-se. 
 
 Igualment també ho fa amb els indicadors ambientals. Els 
indicadors són vint-i-sis els que la Xarxa de la Diputació de Barcelona diu que 
s’havien de mirar. Els indicadors d’aigua, de l’aire, etc., hi ha dos que no es 
poden mesurar a Cornellà i, en canvi, hi ha altres que si que podem mesurar, i 
en total hem mesurat vint-i-quatre indicadors. Simplement ho hem 
actualitzat, aquestes dades són més o menys reals, són a data de maig de 
2006 –que va ser quan es va iniciar aquesta revisió- i és, com a mínim, més 
actual que el que teníem abans que eren dades de l’any 2000. 
 
 A continuació pren la paraula la senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández, com a Portaveu del Grup Municipal del PP,  per indicar que ha 
estat revisant –he de dir que no molt exhaustivament- el seguiment i 
l’avaluació del Pla, i de veritat Carme, que no he trobat aquest vuitanta i tant 
per cent de compliment que has dit, no ho he trobat, no sé si és que no he 
sabut buscar-ho. Si que jo portava algunes preguntes. Quins han estat els 
indicadors de seguiment? has dit el vuitanta i tant resultat, no ho he vist. 
 
 Hi ha altres coses que he apuntat. ¿Per què no s’ha creat la 
Comissió tècnica de Medi Ambient que discuteixi les actuacions municipals, 
les subvencions dels projectes amb mesures mediambientals?, hi ha un 
registre d’incidències?. És a dir, s’ha fet un registre d’incidències 
mediambientals?.  
 
 L’estalvi de l’aigua, també he vist que en parleu. Jo només us 
recomano que passis a les dues de la matinada pels regs d’aspersió i veuràs 
quin estalvi d’aigua estem fent. El teu company de coalició no que crec que 
comparteixi aquesta idea de que s’estalvia aigua a Cornellà, -i tinc vàries coses 
aquí apuntades- si bé, com he dit, no ha estat per manca de temps sinó que 
ha estat un treball molt per a sobre i m’agradarà fer-ho mes exhaustivament.  
 
 Per exemple, si parlem de la Llei d’accessibilitat, diu que en el 2006 
els municipis catalans hauran de ser totalment accessibles. Dubto que aquest 
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ho sigui, no ho dubto, ho afirmo, no ho és. Per tant aquí hi ha el que abans et 
comentava, el registre d’incidències, a dia d’avui, em sembla que no està. En 
quant al que et preguntava de la subvenció, he vist que l’Ajuntament l’any 
2006 ha rebut una subvenció per a la implantació d’un sistema de gestió 
ambiental al Gabinet d’Alcaldia. M’agradaria que em diguessis què és això –
18.000 euros em sembla que posa per aquí-.  
 
 Respecte a la jardineria, tinc quelcom a dir, sempre ho he dit. Si 
tenim un Departament de Medi Ambient que només pot donar consells o 
suggeriments, no em sembla correcte, no em sembla correcte. Crec que és un 
document de cara a la galeria, de cara a quedar bé, de cara a fer veure que 
s’ha treballat, i no és així. Espero repassar-ho bé i et tornaré a preguntar a on 
està aquest vuitanta per cent.  
 
 Parlem del soroll de Cornellà. Encara no està aprovat, em sembla 
que hi va haver un mapa que sí que es va aprovar, però falta l’ordenança. 
Podem anar mirant: la gestió energètica municipal. Es recomana a 
l’Ajuntament que adopti un model d’ordenança aprovada recentment per la 
Diputació de Barcelona –vull dir que no està feta-. 
 
 També hi ha quelcom que m’ha sorprès, perquè no ho sabia, no 
sabia que després del que s’ha gastat en el parc que està il·luminat per energia 
fotovoltàica, sembla que ha estat un petit fracàs.  
 
 Tot seguit pren la paraula la Regidora-Delegada de l’Àrea de Medi 
Ambient i Sostenibilitat, senyora Carmen Romero López, per, adreçant-se a la 
senyora Isabel Espinosa dir : Mira Isabel, el que tu tens és el que hem passat 
als membres del Consell de Medi Ambient per a que també poguessin fer 
aportacions o suggeriments. Aleshores, el teu representant en el Consell de 
Medi Ambient, més o menys hauria de tenir una idea de per a on han anat les 
coses. Quan jo parlo del vuitanta-quatre per cent, sé que soc optimista, però 
em refereixo a executades, acabades –recordeu que en el Pla d’Acció hi havia 
una pila d’accions –setanta-set accions, de les quals havia unes que anàven a 
curt termini, altres a mig termini i altres a llarg termini. Llavors, totes les de 
curt termini estan executades, totes, que són quasi el trenta per cent. Hi ha en 
curs –que s’estan fent- un setze per cent i periòdiques –que es repeteixen 
contínuament, que les anem repetint des de tots els departaments- hi ha un 
vint-i-cinc amb nou per cent. Tot això que és l’habitual que fem, que ja s’ha fet 
o que s’està fent, això significa el vuitanta-quatre i pico per cent. També hi ha 
no executades un tretze per cent, aquestes no s’han fet. No obstant això, el 
que sí és cert, és que hi ha tendència a assumir el Pla d’Acció Ambiental de 
tots els departaments que el tenen i que ells gestionen, les dades que tenim 
són el nivell d’execució que cada departament ha dit que té fet. Els que a més 
necessiten uns diners, doncs també el diner que han invertit en aquest Pla, 
sense comptar, evidentment,  ni la mà d’obra dels tècnics, ni les hores que 
posen ni res d’això, simplement el diner que a més s’ha tingut que invertir per 
poder fer aquella determinada acció. 
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 Crec que no estem ni millor ni pitjor que en altres llocs, és la nostra 
realitat, no es pretén altra cosa. El que es pretenia era veure què és el que 
havíem fet i que era el que ens quedava per fer i quines coses noves havia que 
fer. Llavors s’han suggerit unes acciones que també són noves, que no estaven 
previstes.  
 
 Les accions que s’han suggerit, la que tu destaques del sistema de 
gestió ambiental. Si nosaltres estem demanant que moltes empreses de 
Cornellà tinguin un sistema de gestió ambiental, doncs, nosaltres també 
tindríem que donar un exemple. De quina manera hem pensat que era 
l’exemple?. Doncs començant per Alcaldia i per Medi Ambient. Què significa 
això?. Estem fent una quantitat de treball per a després poder-nos homologar i 
tenir un sistema de gestió ambiental que se’ns hagi reconegut que fem la 
nostra gestió ambiental correctament. Des de com tractem el paper, com 
tractem els residus que produïm, com tractem cada una de les llums –el 
consum que tenim- etc., etc. Hem pensat que l’ideal seria fer-ho en totes les 
dependències municipals, però això és molt car, llavors aprofitem unes 
subvencions que donava la Generalitat per poder implantar en algun 
departament de l’Ajuntament el sistema de gestió ambiental i vam decidir que 
devíem donar exemple els que ens tocava donar-lo i hem començat per 
nosaltres, Medi Ambient i Alcaldia. Després s’anirà implantant en altres llocs, 
perquè els que tenen una empresa i ho han implantat, com si tu ho vols 
implantar en el teu bar, ja veuràs que és un llarg procés, per a que et donin el 
certificat tens que passar per una auditoria i et donen una sèrie de terminis 
per fer determinades coses. Estem parlant d’això, d’uns objectius, d’unes 
accions que es tenen que fer i que hi ha uns terminis per fer-les. En aquest 
sentit, estem, en el camí. 
 
 A continuació intervé novament la senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández, com a Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que, 
estic d’acord amb tot el que dius, Carme, però hauríem de començar donant 
exemple complint la llei. Aquest és el primer exemple que et demana la 
ciutadania, que l’Ajuntament no infringeixi la llei, per tant dues o tres coses 
que estem fora del termini de la llei, per tant comencem a donar exemple no 
infringint la llei, que és el primer que ens demana la ciutadania, si nosaltres 
mateixos ja faltem a les lleis que fem, doncs. 
 
 Tot seguit pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per indicar que vol assenyalar dues dades. La primera és dir que 
aquesta Ciutat, tant el que és l’administració pública com la part privada, i en 
el que fa referència a tot el tema domèstic de consum d’aigua, aquests dos 
últims anys Cornellà ha crescut en habitatges, en parcs, en jardins, en més 
zones que es tenen que regar i, en canvi, hem baixat en el consum. Aquestes 
dades són objectives, no les tenim nosaltres, ens les va facilitar el 
subministrador d’aigües, i a Cornellà de Llobregat en els dos últims anys s’ha 
disminuït el consum d’aigua. Una altra cosa és que per la nit hi ha brètols que 
agafen el reg i modifiquen la posició que tenen i l’orientació que tenen els 
aspersors. I en segon lloc - curiosament després parlarem d’una llei- ja ho he 
dit moltes vegades, el Parlament o el Congrés dels Diputats aproven moltes 
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lleis, ells com no les tenen que complir, cap problema, però hi ha moltes lleis 
que per complir-les es triguem molts, molts, molts anys, per tant fer lleis no 
costa res, però els que després tenim que aplicar-la –i el punt dotze és un clar 
exemple d’una llei que va quedar molt bé però ara és inaplicable- doncs, 
aleshores algú s’ho tindria que rumiar, sobretot els nostres grups 
parlamentaris, perquè, a la fi, sembla que estiguéssim parlant d’un altre 
planeta. 
 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyors Salvador Colominas Tutusaus i Joan 
Pastor Fàbregas. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE SERVEIS A LA 
PERSONA 
 
 12.- Sol·licitar a la Generalitat de Catalunya la pròrroga d’un 
any prevista a la disposició addicional tercera de la Llei 12/2006 amb 
relació a l’article 11.1 de la Llei 22/2003 de protecció dels animals, per 
manca de recursos econòmics per part d’aquest Ajuntament per la seva 
aplicació. 
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 DICTAMEN 
 
 “Vist el contingut de l’article 11.1 de la Llei 22/2003, de 4 de juliol, 
de protecció dels animals, en el qual es prohibeix el sacrifici de gats i gossos a 
les instal·lacions per al manteniment d’animals de compra de nuclis zoològics 
en general, excepte pels motius humanitaris i sanitaris que s’estableixin per 
via reglada.  
 
 Vist la Llei 12/2006, de 27 de juliol, de mesures en matèria de medi 
ambient i de modificació de les lleis 3/1998 i 22/2003, relatives a la protecció 
dels animals, de la Llei 12/1985, d’espais naturals, de la Llei 9/1995, de 
l’accés motoritzat al medi natural, i de la Llei 4/2004, relativa al procés 
d’adequació de les activitats  d’incidència ambiental. 
 
 Atès que aquesta Llei recull també amb relació als abandonaments, 
i tenint en compte que en alguns municipis hi pot haver dificultats importants 
per a complir el que estableix l’article 11.1 de la Llei 22/2003, es preveu que el 
Govern pugui atorgar una pròrroga d’una durada màxima d’un any als 
municipis que ho sol·licitin. 
 
 Atès que la disposició addicional tercera de la Llei 12/2006 disposa 
pròrroga en l’aplicació de l’article 11.1 de la Llei 22/2003 en determinats 
casos: 
 
 El Govern pot prorrogar el termini establert en la disposició 
addicional primera de la Llei 22/2003, del 4 de juliol, de protecció dels  
animals, fins a un màxim d’un any, als municipis o a les entitats 
supramunicipals, que tenen delegades les competències en la matèria, si 
constata una greu dificultat per a l’aplicació de l’article 11.1 de la dita llei, 
sempre que l’ajuntament o l’entitat supramunicipal afectat presenti un pla que 
comprometi l’assoliment en aquest període de temps dels objectius previstos 
en l’esmentat article. 
 
 Atès que aquest Ajuntament es troba en el supòsit de que resulta 
impossible vista la baixa inscripció en el cens municipal d’animals de 
companyia fer front a  l’abandó d’animals i la manca de mitjans per fer un 
control exhaustiu del cens, registre d’identificació i nuclis zoològics. 
 
 Falta en la comarca del Baix Llobregat de centre d’acollida 
d’animals de companyia. 
 
 Atès que per a que aquest Ajuntament pugui aplicar el contingut de 
l’esmentat article una vegada finalitzat el termini de pròrroga precisa de 
dotació econòmica suficient per part de la Generalitat. 
 
 Vist que d’acord amb el que disposen els articles 137 al 143 del 
Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei 
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municipal i de règim local de Catalunya, l’Administració de la Generalitat pot 
delegar o assignar competències pròpies als ens locals de Catalunya i 
s’estableix el règim jurídic de la delegació. 
 
 Es proposa a l’aprovació al Ple de l’Ajuntament de Cornellà els 
següents 
 

ACORDS: 
 

 Primer.- Sol·licitar a la Generalitat de Catalunya, la prorroga d’un 
any prevista a la disposició addicional tercera de la Llei 12/2006 amb relació a 
l’article 11.1 de la Llei 22/2003 per manca de recursos econòmics per part 
d’aquest Ajuntament 
  

Segon.- Facultar al senyor Antonio Balmón Arévalo, alcalde 
president de l'Ajuntament de Cornellà, o regidor en que delegui  per tal que, de 
manera indistinta, puguin signar els documents necessaris per a l’efectivitat 
d’aquest acord . 

    
 Tercer.- Comunicar el present acord al Departament de Medi 
Ambient  de la Generalitat de Catalunya, per al seu coneixement i efectes. 
 
 Quart.- Trametre còpia de l’acord a la Direcció General 
d’administració Local del Departament de Governació de la Generalitat de 
Catalunya, de conformitat amb l’article 309.1 del Reglament d’obres, activitats 
i serveis dels ens locals (Decret 179/1995, de 13 de juny).” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part de la Regidora Delegada de l’Àrea de Salut Pública, 
Consum i Benestar Social, senyora Enriqueta Pardo Lanuza, es fa l’explicació 
del dictamen assenyalant que l’objecte d’aquest acord és demanar una 
moratòria en aplicació de la Llei de Protecció d’Animals. Primer, perquè 
necessitem uns recursos econòmics que no tenim, però no solament són els 
recursos econòmics sinó també altres coses que són necessàries i realment per 
aplicar aquesta llei es necessiten uns recursos econòmics que són superiors 
als que estem dedicant a l’atenció dels nens. Això és un tema pel qual hem 
demanat una entrevista amb el Conseller, sé que la Federació de Municipis i la 
Associació Catalana de Municipis, també estan en això. En el Baix Llobregat, 
els ajuntaments estan molt preocupats per aquesta llei, perquè la seva 
aplicació és molt costosa i perquè no hi ha els recursos adequats dins de la 
zona i s’ha demanat una moratòria esperant que hi hagi altres perspectives. 
 
 A continuació intervé la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com 
a Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que pensa que aquesta 
llei l’heu feta vosaltres -aquests canvis- l’ha fet el Govern de la Generalitat, un 
govern d’esquerres, i em sembla que el Conseller de Medi Ambient era 
d’Iniciativa per Catalunya i els Verds. A veure, abans que facin les lleis i que 
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les aprovin, doneu-los-hi una estirada d’orelles per si no es poden complir. 
Perquè és clar, quedar molt bé fent una llei i després no donar diners, és del 
que sempre en parlem.  
 
 Resulta que les persones que tenim en els nostres parlaments, són 
gent dels nostres partits. Si això ho fes el PP, podríeu dir que això és del PP, 
però resulta que ho ha fet el vostre propi partit i vosaltres no podeu complir-lo 
que sou els que teniu la responsabilitat. He estat mirant la llei i vosaltres dieu 
que la pròrroga és en l’aplicació de l’article 11.1 de la Llei 22/2003. Si no estic 
equivocada, ja no hi ha temps, perquè aquí posa que es té que sol·licitar abans 
de l’1 de gener del 2007. Tampoc val això?. Doncs no sé, ho he tret del DOGC, 
és el que posa i a més els ajuntaments hauran de presentar un pla justificant 
que de veritat no poden pagar-ho. 
 
 Jo estic en contra de que es sacrifiquin els animals –ho he estat 
sempre- i crec que amb una mica d’idea, d’originalitat i de bona voluntat, no fa 
falta tant diner. De fet, sé que a aquest Ajuntament s’han apropat en altre 
època -també és cert- que no estàveu vosaltres portant això, persones que 
s’han ofert a posar un departament o un solar o quelcom per recollir els 
animals abandonats i poder donar-los en adopció i no se’ls ha ajudat. Crec 
que si això es pogués fer, seria una bona cosa. Estic totalment en contra de 
que se segueixin sacrificant els gats, els gossos i tots els animals que van solts 
per la ciutat, perquè ja he dit -i nosaltres hem presentat vàries mocions- que 
sistemàticament perquè, a més, estem parlant del 2003, estem parlant d’altres 
lleis molt anteriors, des de 1998, és una llei que s’ha anat retocant vàries 
vegades, en el 2004, en el 2003, i que, sens dubte, no hi havia voluntat 
política de cap dels que hi eren per anar-s’hi adaptant i complir-la. Perquè 
com els gats, els gossos, els coloms i demés no diuen res, se’n estan fent 
veritables barbaritats, enverinant-los, caçant-los amb ret, partint-los les ales i 
fent veritables carnisseries dignes de pobles no molt civilitzats. 
 
 Per tant vaig a votar en contra i a més dic que aquí posa “el procés 
d’adequació ha d’haver finalitzat abans de l’1 de gener del 2006”. Mireu-vos-ho 
perquè em sembla que ens hem passat. 
 
 En aquest moment s’absenta de la sessió el Regidor del Grup 
Municipal del PP, senyor Manuel Jesús Casado Ruiz. 
 
 Intervé a continuació la Regidora Delegada de l’Àrea de Salut 
Pública, Consum i Benestar Social, senyora Enriqueta Pardo Lanuza, per 
indicar que s’ha fet una pregunta a la Conselleria de Medi Ambient i realment 
tenim de termini tot aquest any per demanar la moratòria. També dir que 
nosaltres no som partidaris de matar animals i penso que ho hem demostrat 
en tot el tema dels gats i que ho estem demostrant en tot el que ens costa 
l’esterilització i les colònies de gats, que són bastants diners. I també dir que 
avui m’han passat les memòries de la recollida de gossos, i de setanta i escaig 
de gossos que s’han recollit, vint-i-quatre els han adoptat en uns quinze dies. 
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 En principi l’ideal és que es poguessin adoptar, no sacrificar. Però si 
no es poden sacrificar i si els vas acumulant, és una quantitat de diners que 
d’alguna forma ens han de poder donar als ajuntaments – això o un altre tipus 
de recursos-. I dir que la llei la van fer en el 2003 i aquesta és una reforma de 
la llei que va ser feta per Convergència i van votar tots els partits a favor. 
 
 Pren la paraula a continuació el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per indicar que, creu que el tema està suficientment debatut, que 
l’únic que sol·licitem és una moratòria sobre un servei, que està molt bé 
aprovar al Parlament per part de tothom i que després els problemes els tenim 
nosaltres. 
 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per majoria absoluta dels 
assistents, amb l’abstenció del Regidor del Grup Municipal del Partit Popular 
Manuel Jesús Casado Ruiz, per aplicació del que disposa l’article 128 del 
Reglament Orgànic Municipal.  
 
Vots en contra:  
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández i María 
José Díaz Algarín. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyors Salvador Colominas Tutusaus i Joan 
Pastor Fàbregas. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
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MOCIONS DE L'ALCALDIA-PRESIDÈNCIA 
 
 
 13.- Desistir del conflicte en defensa de l’autonomia local, 
plantejat per aquest Ajuntament amb relació a l’article 79 de la Llei 
31/2002, de Mesures Fiscals i Administratives, sobre competències en 
matèria de prestació del Servei de Transport Públic subterrani. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist que l’article 79 de la Llei autonòmica 31/2002, de 30 de 
desembre, de Mesures Fiscals i Administratives, determinava que “la 
Generalitat, com  a titular del servei de transport públic de viatgers de 
Barcelona ...” 
 
 Atès que aquesta atribució de competències va ser entesa com una 
vulneració de la garantia constitucional de l’autonomia local, el que va donar 
lloc al plantejament per aquest Ajuntament d’un conflicte en defensa de 
l’autonomia local, a l’empara de l’article 161.1.d) de la Constitució i dels 
articles 10.1.c) bis, 59.2, 75 bis, 75 ter, 75 quater i 75 quinque de la Llei 
Orgànica 2/1979 de 3 d’octubre, reguladora del Tribunal Constitucional. 
 
 Atès que posteriorment, la Llei autonòmica 4/2006, de 31 de març, 
ferroviària, ha derogat expressament en la seva disposició derogatòria única 
l’article abans esmentat, objecte del conflicte davant el Tribunal 
Constitucional. 
 
 Atès que, a més d’aquesta derogació, la Llei 4/2006 estableix, en el 
seu article 5.4 que “l’Entitat Metropolitana del Transport exerceix les 
competències que li atribueix la present Llei d’acord amb la seva legislació 
específica i amb la normativa sobre règim local”, i l’article 37 determina que 
“correspon a l’Entitat Metropolitana del Transport, d’acord amb allò que 
estableix la normativa vigent en matèria de règim local i la Llei 7/1987, de 4 
d’abril..... la competència per a la prestació del servei de transport públic 
subterrani de viatgers, configurar per la xarxa del ferrocarril metropolità de 
Barcelona, que inclou les línies existents en el moment de l’aprovació de la 
present Llei i les seves perllongacions, i per les línies que, en el seu cas, s’hi 
incorporin”. 
 
 Atès que aquesta norma ve a resoldre, per tal, la qüestió de la 
titularitat de la competència per a la prestació del servei, en forma coherent 
amb la normativa especial de l’Entitat Metropolitana del Transport. 
 
 Atès que, en conseqüència, el conflicte en defensa de l’autonomia 
local al principi esmentat ha esdevingut mancat d’objecte i de sentit i, per 
tant, es considera escaient que es sotmeti al Plenari municipal la proposta de 
desistir del procediment. 
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 Per tot això, aquesta Alcaldia, a la vista de l’informe número 
4/2007,  de data 8 de febrer d’enguany, elaborat per l’Assessoria Jurídica, 
proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents 

 
ACORDS 

 
 Primer.- Constatar que la Llei 4/2006, de 31 de març, ferroviària, 
ha derogat expressament, en la seva disposició derogatòria única, l’article 79 
de la Llei 31/2002, de 30 de desembre, de mesures fiscals i administratives, 
amb relació al qual aquest Ajuntament ha interposat conflicte en defensa de 
l’autonomia local davant el Tribunal Constitucional, per la qual cosa aquest 
conflicte ha quedat mancat d’objecte. 
 
 Segon.- Desistir, en conseqüència, del conflicte en defensa de 
l’autonomia local, plantejat per aquest Ajuntament amb relació a l’article 79 
de la Llei 31/2002, de mesures fiscals i administratives. 
 
 Tercer.- Facultar a l’Alcalde d’aquest Ajuntament, senyor Antonio 
Balmón Arévalo, per a realitzar totes les actuacions que es derivin d’aquest 
acord. 
 
 Quart.- Notificar aquest acord a l’Entitat Metropolitana del 
Transport i al Departament de Política Territorial i Obres Públiques de la 
Generalitat de Catalunya, als efectes escaients.” 
 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, es fa 
l’explicació de la Moció, assenyalant que en el seu moment aquest tema ja va 
passar pel Ple, va ser fruit d’un apartat de la Llei 31/2002, que feia referència 
a la titularitat del servei de transport públic de viatgers de Barcelona i que 
delimitava la possibilitat que l’Entitat Metropolitana de Transport –i parlem 
dels Transports Metropolitans de Barcelona- poguessin prestar el servei de 
transport públic d’una xarxa de ferrocarril que passava per la ciutat. Aquesta 
llei es va modificar posteriorment amb la Llei autonòmica 4/2006, que fa 
referència la Llei ferroviària, i per tant, el que no té sentit és mantenir per part 
de l’Entitat Metropolitana de Transport i per part dels ajuntaments que en 
aquell moment vam plantejar el conflicte en defensa de l’autonomia local, per 
això és té que aprovar formalment el desistiment per part del Ple –que és el 
que va iniciar aquest tema-. 
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 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández i María 
José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyors Salvador Colominas Tutusaus i Joan 
Pastor Fàbregas. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 

ASSUMPTES URGENTS 
 
 
 Tot seguit es fa avinent que hi ha assumptes que,  tot i no ser a 
l'ordre del dia, cal tractar atesa la seva urgència. Per això, i a proposta de 
l'Alcaldia-Presidència, s'acorda, per unanimitat, declarar-los d'urgència, de 
conformitat amb el que disposa l'article 117 del Reglament Orgànic Municipal, 
i es passa a tractar els assumptes següents: 
 
 
ÀREA D’URBANISME I HABITATGE. 
 
 
 1.- Aprovar l’esborrany de conveni a subscriure entre 
l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i diversos propietaris de l’àmbit del 
sector anomenat “Tintes Especiales”, al terme municipal de Cornellà de 
Llobregat. 
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 MOCIÓ 
 

“Vist el text del conveni urbanístic a subscriure entre l’Ajuntament 
de Cornellà de Llobregat, i diversos propietaris de l’àmbit del sector anomenat 
“tintes especiales”, al terme municipal de Cornellà de Llobregat. 

 
Vist l’informe jurídic núm. 5/2007 de la secretària general de data 

20 de febrer de 2007, emès en relació al conveni urbanístic a subscriure entre 
l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, i diversos propietaris de l’àmbit del 
sector anomenat “tintes especiales”, al terme municipal de Cornellà de 
Llobregat. 

 
Vistos els informes de la Cap Tècnic d’Urbanisme de dates 8 i 20 de 

febrer de 2007, on manifesta que el text del conveni urbanístic entre 
l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i els propietaris que representen  el 
53,78% de la superfície del polígon únic d’actuació de la zona “Tintes 
Especiales”,  és conforme a les determinacions del  planejament en tràmit.   

  
Vistos els informes de la cap administrativa de data 15 i 20 de 

febrer de 2007, obrants a l’expedient.  
 
       Atès que són d’aplicació els articles 25 i 26 del Decret 305/2006, de 
18 de juliol pel qual s’aprova el reglament de la Llei d’Urbanisme, i articles 8.3 
i 98.4  del  Decret Legislatiu 1/2205, de 26 de juliol, pel qual s’aprova el text 
refòs de la Llei d’Urbanisme, en relació als convenis urbanístics i la seva 
tramitació. 
 

Vist que l’aprovació del present acord és competència del Ple 
Municipal, de conformitat amb allò establert a l’article 22.2. g) de la Llei 
7/1985, de 2 d’abril, reguladores de les Bases de Règim Local, i article 52.2.h) 
del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la 
Llei municipal i de règim local de Catalunya. 

 
 Per tot això, aquesta Alcaldia , en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, proposa al Ple Municipal l’adopció del següent:  
 

ACORDS 
 

 Primer.- Aprovar l’esborrany de conveni a subscriure entre 
l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, i diversos propietaris de l’àmbit del 
sector anomenat “Tintes Especiales”, al terme municipal de Cornellà de 
Llobregat. 
 

 Segon.- Facultar a l’Alcalde, Sr. Antonio Balmon Arévalo, per  a la 
signatura d’aquest conveni. 
 

 Tercer.-  Publicar el present acord al Butlletí Oficial de la Província 
de Barcelona, i incorporar el present conveni en la documentació que integrarà 
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l’expedient relatiu a la modificació del PGM 76 de l’àmbit discontinu format pel 
sector Tintes Especiales, la zona 18r1 de la carretera d’Esplugues i l’espai Pius 
XII de Cornellà de Llobregat, que en porta causa, de conformitat amb l’article 
26 del Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel qual s’aprova el reglament de la 
Llei d’Urbanisme. 

 
 Quart.- Notificar el present acord a tots els interessats pel seu 

coneixement i efecte.” 
 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Antonio Martínez Flor, Regidor-Delegat de l’Àrea 
d’Urbanisme i Habitatge, s’indica que farà l’explicació de forma conjunta de les 
dos Mocions d’urgència perquè van juntes, ja es va explicar a la Comissió 
Informativa, però faltaven uns informes i per això no va poder passar 
oficialment per la Comissió i ha d’anar directament al Ple. 
 
 Una Moció és per aprovar un esborrany de conveni entre 
l’Ajuntament  i diversos propietaris de l’àmbit del sector anomenat Tintes 
Especiales i l’altra és aprovar inicialment la Modificació puntal del Pla General 
Metropolità en l’àmbit discontinu format pel sector Tintes Especiales i la zona 
18rl de la Carretera d’Esplugues en aquest terme municipal. 
 
 La idea –com ja ho he explicat també vàries vegades, quan vam 
parlar de Tintes Especiales en la Comissio Informativa- és agafar diversos 
sectors de Cornellà -un d’ells és de la Carretera d’Esplugues que és el Sector 
Siemens- i portar edificabilitat al Sector de Tintes Especiales. També com aquí 
hi ha un augment d’habitatges ens fan falta zones verdes i aquestes zones 
verdes es treuen de el que seria el sector o el tros que hi ha al costat o al 
voltant de Can Risuenyo. En aquest moment el que es fa és un conveni en el 
que diversos propietaris el que fan és totes les obres, a part de pagar 
l’Ajuntament una sèrie de quantitats com a forma de compensació, i  el que 
també fan és comprometre’s a reurbanitzar tota aquella zona que hi ha enfront 
de Can Risuenyo, o sigui, un projecte que va fer l’escola fa molt de temps. 
 
 En aquest moment s’incorpora la sessió el Regidor del Grup 
Municipal del PP, senyor Manuel Jesús Casado Ruiz. 
 
 A continuació intervé la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com 
a Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que el seu Grup 
s’abstindrà perquè hi ha molta gent que no està d’acord –m’ho va explicar 
l’altre dia el senyor Martínez en la Comissió Informativa-. Hi ha veïns que no 
estan d’acord en que es talli aquell carrer. Al principi no em va semblar 
dolenta l’idea, donat que allí hi ha un col·legi i, bé, hi ha versions per tots el 
gustos. Per tant nosaltres ens abstindrem. 
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 No crec que sigui bona idea tallar cap carrer de Cornellà per 
allargar un parc a on està la seu del Partit Socialista, perquè de cara a la 
galeria –jo dic “de cara a la galeria”- consta que vostès s’estan envoltant d’un 
parc públic. Hi ha aquesta percepció en el veïnat, he estat preguntant què els 
hi semblava, i als veïns d’aquest carrer concretament, no se’ls hi ha consultat. 
Crec que no estaria de més, ja que sempre dieu que quan feu alguna obra 
consulteu als veïns del carrer, penso que és un tema bastant greu tallar la 
circulació d’un carrer per fer un parc o una plaça. Si els veïns que allí viuen 
estan tots d’acord, res a dir, però pel que he contrastat, res d’això. Nosaltres 
de moment ens abstindrem. 
 
 Tot seguit pren la paraula el Regidor-Delegat de l’Àrea d’Urbanisme 
i Habitatge, senyor Antonio Martínez Flor, per indicar que l’únic problema que 
hi ha és que no estem aprovant un projecte. El que estem aprovant en el 
conveni és que la gent del sector el que fa és destinar diners perquè es pugui 
fer aquesta obra per part de l’Ajuntament, però no estem aprovant el projecte. 
Nosaltres el que consultem als veïns és quan es fa el projecte, no abans. No hi 
ha projecte, no es pot consultar, el que sí que hi ha és una petició per part de 
l’Escola dels Pins, de fa molt de temps, de que la zona que hi ha just enfront –
perquè la vorera és molt petita- quedi ampliada amb la plaça de davant. És 
una petició de fa molt de temps dels veïns del carrer dels Pins. Una altra cosa, 
el tros que tallaríem no té realment molta importància per al tema de la 
circulació ni per una sèrie de coses. 
 
 Quan el projecte estigui fet, que serà després de que estigui signat 
aquest conveni i per tant l’Ajuntament tingui els diners per fer el projecte, ja 
es consultarà als veïns, ja se’ls explicarà el projecte. És molt difícil simplement 
dient una idea, poder-la consultar als veïns si no tenim papers dibuixats. 
Insisteixo, la idea en si no és de l’Ajuntament sinó del Consell Escolar i dels 
pares del Col·legi Els Pins. 
 
 El senyor Alcalde pregunta si hi alguna intervenció més. Ho 
donaríem per aprovat amb l’abstenció del PP en el punt 1 i a favor del punt 2.  
 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
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Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro i José Luis Morlanes Galindo. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano i Miguel López Sánchez. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert i Salvador 
Colominas Tutusaus. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 2.- Aprovar inicialment la modificació puntual del Pla General 
Metropolità de 1976 de l’àmbit discontinu format pel sector “Tintes 
Especiales” i la zona 18 r1 de la Carretera d’Esplugues en aquest terme 
municipal de Cornellà de Llobregat. 
 
 MOCIÓ 
 

“Vist l’expedient de modificació puntual del PGM-76 de l’àmbit 
discontinu format pel sector “Tintes Especials” i la zona 18 r1 de la Carretera 
d’Esplugues en aquest terme municipal de Cornellà de Llobregat, redactat per 
l’arquitecte Ricard Antoni Casademont i Altimira de l’Empresa Municipal 
Desenvolupament Urbà de Cornellà, Societat Anònima. 

 
Vist l’acord del Ple de data 22 de desembre de 2005, d’exposició 

pública dels criteris previs, en aplicació de l’article 125 del Reglament de 
Planejament Urbanístic, així com la seva publicació mitjançant inserció 
d’edicte en el Butlletí Oficial de la Província de Barcelona en data 11-1-2006 i 
en el diari el “ Periodico de Catalunya” en data 12-1-2006, pel qual s’aprovava 
l’exposició al públic, en aplicació  de l’article 125 del  vigent Reglament de 
Planejament, el projecte de modificació puntual del PGM-76 de l’àmbit 
discontinu format pel sector “Tintes Especiales” i la zona 18 r1 de la carretera 
d’Esplugues en aquest terme municipal de Cornellà de Llobregat. 

 
Vista la notificació efectuada als Ajuntament del Prat de Llobregat, 

l’Hospitalet de Llobregat, Sant Boi de Llobregat, Sant Joan Despí i Esplugues 
de Llobregat, així com les  notificació individualitzada als efectats .  

 
Vista l’edicte de notificació al BOP de data 26 de gener de 2006, 

núm. 22  a Foxen Buildimg, S.L., Servet Invest, S.L. i Syma System, S.A, així 
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com els edictes publicats als taulells d’anuncis de l’Ajuntament de Cornellà de 
Llobregat i Barcelona, per no haver estat possible la notificació a aquestes tres 
mercantils. 

 
Vist que durant el termini d’exposició pública s’han presentat, 

escrits de suggeriments, per part dels senyors que tot seguit es relacionen: 
 

1. Sra.  Isabel Cuxart Vaquer, en nom del senyor Francesc Cuxart Olivé  
Registre General d’Entrada a l’Ajuntament de data 25 de gener de 2006 
amb número 2721, on manifesta que és propietari de les finques 
descrites amb els números 1,2 i 3 de finques urbanes classificades en 
SU Consolidat en tant estan físicament construïdes en tres edificis i que 
en aquest àmbit se situen, a més de l’habitatge dues activitats 
econòmiques que constitueixen el mitjà de vida de la família. 

 
2. Sra. Dolores Ramon Zanon, Registre General d’Entrada a l’Ajuntament 

de data 30 de gener i 27 de març de 2006 amb número 3083 i 11305, 
respectivament, on manifesta que  es lliuri al senyor Bernardo A. Díaz 
Barba documentació addicional sobre l’esmentat document de 
Modificació i que a partir d’aquest moment qualsevol notificació sigui 
notificada a SONIC 2000,SL i aporta escriptura de propietat, rebuts IBI, 
dades d’empadronament, plànols de l’habitatge de l’ edifici Passeig dels 
Ferrocarrils Catalans número 2.  

 

3. Sr. Miguel Angel Pigem i de las Heras advocat de Meritxell, Rosa, Oriol i 
Roger Junyent Balasch Registre General d’Entrada a l’Ajuntament 
número 4395 de data 8 de febrer de 2006, on manifesten que com a 
propietaris dels números 23,25,27,29,31 i 33 de Cornellà de Llobregat 
on manifesten que els terrenys aportats fora de l’àmbit de Tintes 
Especiales participin en els beneficis i les càrregues del sector i que 
s’exclogui de l’àmbit discontinu les finques 4 i 5 corresponents als 
números 17 i 19 del carrer del comandant Almirant Vierna, classificant-
la de sòl urbà consolidat. 

 

4. Sr. Angel Bertran Corachan, Registre General d’Entrada a l’Ajuntament 
de data 17 de febrer de 2006 amb número 5654, on manifesta  que és 
propietari de la finca nº 6 situada al carrer de l’Almirall Vierna 21 2n, 
de Cornellà inclosa en l’esmentada modificació de PGM i que es 
rectifiqui el document de propietats de manera que s’incloguin les 
dades aportades.   

 
 Vist que la memòria de la documentació de la present Modificació 
incorpora els suggeriments 2 i 4, en concret es corregeix les dades sobre 
propietats i les dades sobre notificacions. Pel que fa les al·legacions 1 i 3 
referents a la condició del règim del sòl de les finques edificades cal deixar clar 
que el règim de sòl urbà consolidat i no consolidat és reglat, per tant cal 
aplicar  la definició legal de SUC només pot ser classificat com a tal part de la 
finca 21 confrontant al carrer Empordanès i part de la finca consolidada 
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confrontant al carrer Almirall Vierna que es troben construïdes i que tenint 
esgotat l’aprofitament no es troben afectades pel nou planejament. 
 
 En base aquests criteris i el Reglament de la Llei d’Urbanisme de 
recent entrada en vigor s’ha classificat com a SUNC la totalitat del sector dels 
Tintes  excepte la part de la finca 21 confrontant al carrer Empurdanès i la 
finca confrontant al carrer Almirall Vierna. La resta de terrenys inclosos en 
aquesta modificació de Pla tenen el règim de sòl urbà consolidat per raó del fet 
que s’ha desenvolupat el planejament en el qual estaven inclosos. 

 
Vist l’ informe de la cap tècnic d’Urbanisme de data 12 de febrer de 

2007 on manifesta que l’objectiu de la modificació es, per un costat executar 
les determinacions del PGM-76 per la zona denominada, a l’expedient, àmbit 
sud, i par altre traspassar l’edificabilitat de la zona 18r-1 de la carretera 
d’Esplugues i de la zona a la zona  de Pius XII a la zona de Tintes especials, 
que es permetrà establir una reserva important d’habitatge protegit en la part 
central del barri, i a l’hora  obtenir sòl urbanitzable com a zona verda a 
l’entorn de la carretera d’Esplugues, amb la creació d’un espai plaça que 
completi, a més, els recorreguts de vianants, i un ús de zona verda a l’entorn 
de la masia catalogada de Can Rissuenyo.  Per tant, sense modificar el sostre 
total del Pla  General metropolità (31.287 m2) pels tres àmbits, l’expedient de 
modificació planteja: a) incrementar el sostre residencial , que passarà de 
24.723 m2 a 28.787 m2, reduint el sostre terciari; b) assignació d’un 
estàndard de sostre per habitatge superior a l’assignat pel PGM-76 que 
implica un increment de nombre d’habitatges (de 259 del pla General 
metropolità a 402 de la modificació) i conseqüentment un increment de la 
reserva d’espais lliures i equipaments; i c) assignació de la clau 10hp 
(habitatge dotacional) a l’illa d’equipaments. 

 
Vist l’informe de la Cap Administrativa d’Urbanisme, de data 14 de 

febrer de 2007 en sentit favorable i obrant a l’expedient.  
 
 Vist l’informe jurídic núm. 5/2007 de la secretària general de data 
20 de febrer de 2007, al qual informa favorablement aquesta modificació, 
quedant supeditat a que es traslladin a la proposta d’acord d’aprovació inicial 
les valoracions que es realitzen en relació als suggeriments en la Memòria de 
l’instrument, així com que es justifiquin les raons d’urgència per a la seva 
tramitació. 
 
 Vist l’article 23.1.a) del Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel qual 
s’aprova el reglament de la Llei d’Urbanisme ;  i articles 74, 83 i 94 del Decret 
Legislatiu 1/2005, de 26 de juliol, pel que s’aprova el text refós de la Llei 
d’Urbanisme de Catalunya.  
 
 Atès el que disposa el Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel 
qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya, 
en els seus articles 52.2, sobre les competències atribuïdes al Ple, i 114.3 en 
relació a l’adopció d’acords que requereixen el vot favorable de la majoria 
absoluta del número legal dels membres de la Corporació. 
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 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, proposa al Ple Municipal l’adopció del següent:  
 
                              ACORD 

 
Primer.- Aprovar inicialment la modificació puntual del pla general 

metropolità de 1976 de l’àmbit discontinu format pel sector “Tintes Especials” 
i la zona 18 r1 de la Carretera d’Esplugues en aquest terme municipal de 
Cornellà de Llobregat, redactat per l’arquitecte Ricard Antoni Casademont i 
Altimira de l’Empresa Municipal Desenvolupament Urbà de Cornellà, Societat 
Anònima, la qual inclou els suggeriments realitzats per la  Sra. Dolores Ramon 
Zanon i el Sr. Angel Bertran Corachan, en el sentit de corregir les dades sobre 
propietats i les dades sobre notificacions, i no incorpora les realitzades per la 
Sra.  Isabel Cuxart Vaquer, en nom del senyor Francesc Cuxart Olivé, ni les 
proposades pel Sr. Miguel Angel Pigem i de las Heras, en representació de 
Meritxell, Rosa, Oriol i Roger Junyent Balasch, pels motius senyalats a la part 
expositiva. 
 

Segon.- Sotmetre el present acord a informació pública,  mitjançant 
la inserció d’edictes al Butlletí Oficial de la Província, i en dos dels diaris de 
premsa periòdica de més divulgació del municipi i al tauler d’anuncis 
municipal, per un termini d’un mes, així com concedir audiència a les 
persones interessades amb citació personal. La documentació integrant de 
l’expedient administratiu es podrà consultar de dilluns a divendres laborables, 
en horari de 9’30 a 13’30 hores, a les dependències d’Urbanisme de 
l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, al carrer Racó d’Enric Mora i Gosch, 
s/n (Edifici de la Rectoria). 08940. Cornellà de Llobregat. 
 

Tercer.- Notificar el present acord a tots els interessats, als 
Ajuntaments del Prat de Llobregat, de l’Hospitalet de Llobregat, de Sant Boi de 
Llobregat, Sant Joan Despí i Esplugues de Llobregat i a l’Empresa Municipal 
Desenvolupament Urbà de Cornellà, Societat Anònima.” 
 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro i José Luis Morlanes Galindo. 
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Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano i Miguel López Sánchez. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert i Salvador 
Colominas Tutusaus. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 

II 
 

PART DE CONTROL 
 
 
 1.- Informació de l’Alcaldia sobre estadística de violència de 
gènere.  
 
 Tot seguit intervé el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arèvalo, per 
informar en relació a la violència de gènere indicant que, des de l’últim Ple han 
estat vuit les dones mortes per violència masclista, amb un total de víctimes a 
l’any 2007, de 14 dones i 1 una víctima indirecta. 
 
 
 2.- Precs i preguntes 
 
 
 Continua amb l’ús de la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, manifestant que per part del Grup Municipal d’ERC-AM, s’han 
presentat dues preguntes per escrit que han estat contestades també per 
escrit.  
 
 
 La primera pregunta formulada pel Grup d’Esquerra Republicana, 
és la següent:  
 
 “Darrerament hem tingut constància de la situació de conflictivitat 
que s’està donant al Polígon de Can Famades. Sembla ser que al voltant de les 
diverses discoteques que hi ha ubicades, tornen a proliferar actes incívics, 
baralles i, alhora, aquestes segueixen sent un focus important de soroll. A 
més, sembla que des de fa un temps, els veïns d’aquesta zona situada entre 
els termes municipals de Cornellà i l’Hospitalet s’han agrupat amb el nom de 
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“Plataforma d’afectats per les discoteques de Can Famades” i s’han decidit a 
intentar solucionar aquest problema que pateixen. En aquest sentit, i tal com 
van informar diversos mitjans de comunicació, la nit entre els dies 9 i 10 de 
febrer van tenir lloc uns greus incidents quan alguns d’aquestes veïns van 
sortir a comprovar la tasca de vigilància que realitzen els Mossos d’Esquadra. 
Una veïna va ser víctima d’una agressió i els insults i amenaces cap a ells, 
vinguts d’alguns clients de les discoteques, van estar a punt d’acabar molt 
malament. Si bé és cert que la policia ja ha demanat als membres de la 
plataforma que no repeteixin l’experiència, ja que la consideren inadequada –
cosa que compartim- també és cert que cal valorar el seu sentiment 
d’indefensió davant aquesta problemàtica, enquistada des de fa molt temps, i 
el fet que no poden dormir amb normalitat ni passejar tranquils a les nits. 
 
 Atès, doncs, que moltes d’aquestes discoteques es troben dins el 
terme municipal de la nostra ciutat, que pot tenir lloc properament algun 
problema encara més important d’ordre públic, i que és un deure de 
l’Ajuntament preocupar-se pel funcionament de les discoteques en qüestió, del 
comportament dels seus clients, especialment quan representen una agressió 
als veïns, al mobiliari urbà i als béns privats, i buscar veritables solucions 
efectives a mig termini, fem arribar les següents preguntes que preguem que 
ens siguin degudament contestades: 
 

1. Quina informació de primera mà té l’Ajuntament sobre la situació 
actual d’aquest problema? 

2. Compleixen totes les discoteques de la zona les normatives 
preceptives? 

3. Quin és el cost mensual que representa a l’Ajuntament de Cornellà i, 
per tant, als seus ciutadans, l’arranjament de mobiliari urbà, la 
retirada de vehicles (sense anar més lluny, els que tenim constància 
que de tant en tant apareixen cremats), i la resta de despeses que 
genera l’incivisme exercit al voltant d’aquestes discoteques? 

4. Té previst el govern municipal impulsar un programa d’actuació dut 
a terme per tècnics municipals i del Departament de Salut de la 
Generalitat per tal de trobar veritables solucions efectives mitjançant 
la informació en el consum de drogues o alcohol, l’eliminació de 
publicitat incitadora d’un consum excessiu i d’altres mesures que 
minimitzin la conflictivitat actual, a l’estil d’allò aplicat a d’altres 
municipis catalans? 

5. Creu el govern municipal que el desplegament actual dels Mossos 
d’Esquadra és possible mantenir-lo gaire temps més junt amb una 
acció de neteja de la zona o bé cal aplicar també altres mesures com 
les proposades en l’anterior pregunta? 

6. Disposa el jovent de Cornellà, segons opinió del govern municipal, 
d’altres espais d’oci a la ciutat durant les nits?. Si pensa que no, què 
és pot fer segons el seu criteri per ajudar a què existeixin? 

 
 La pregunta ha estat contestada per escrit pel Tinent d’Alcalde 
d’Urbanisme i Habitatge,  senyor Antonio Martínez Flor, i diu el següent: 
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 “Aquest Govern Municipal junt amb l’Ajuntament de l’Hospitalet i 
els Mossos d’Esquadra, està adoptant totes les mesures necessàries per 
resoldre aquest problema, per a una major informació la Comissió Informativa 
corresponent està a la seva disposició per aclarir qualsevol dubte i facilitar-los 
informació més acurada.” 
 
 
 La segona pregunta és la següent: 
 
 “Arran de la tràgica explosió de gas que es va produir al barri de 
l’Almeda, tot i valorant com a positives les mesures preses d’entrada pel nostre 
Ajuntament, preguem que ens siguin contestades les següents preguntes: 
 

1. És cert que la companyia Gas Natural no es dirigeix directament als 
veïns, tal i com publica el diari Més Cornellà en data 15 de febrer de 
2007, i que només negocia amb l’Ajuntament? 

2. Té previst el govern municipal convocar-nos a una reunió 
informativa sobre la qüestió?” 

 
 
 La pregunta ha estat contestada per escrit pel Tinent d’Alcalde 
d’Urbanisme i Habitatge,  senyor Antonio Martínez Flor, i diu el següent: 
 
 “Aquest Ajuntament no té noticies de si l’empresa Gas Natural ha 
parlat o no amb els veïns afectats per l’explosió de gas al Barri de l’Almeda, 
segons les converses que hem mantingut amb aquesta companyia sempre hem 
deixat molt clar que nosaltres no podem interferir en les accions que vulguin 
portar a terme els veïns de manera individual o col·lectiva. 
 
 Aquest Govern Municipal ha informat detalladament via telefònica 
al Portaveu d’ERC i a la resta de portaveus sobre l’evolució de totes i 
cadascuna de les qüestions que s’han anant produint relacionades amb 
aquest fet, l’última vegada, la setmana passada i també s’ha tractat el tema en 
l’última Junta de Portaveus.” 
 
 Tot seguit pren la paraula el senyor Salvador Colominas Tutusaus, 
com a Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, indicant que en l’última 
trobada que vaig tenir amb tu –com Alcalde- des de Esquerra Republicana 
volíem plantejar -potser jo aquest any ho he patit o ho estic patint molt- el fet 
que, a l’igual que vam aprovar una llei per compatibilitzar el que era la vida 
política i la vida familiar, que em va semblar que era lògicament positiu, com 
que estem a dos o tres mesos de les eleccions, crec no és el moment, com 
tampoc crec que sigui un treball que tingui que fer un partit –en aquest cas el 
nostre- sinó que és un treball que tindria que fer tot el plenari i sobretot els 
Portaveus dels Partits, que seria intentar compatibilitzar la vida professional i 
la vida política. Independenment de com pugui veure-ho cada partit i de quina 
manera ho pugui analitzar, però sí crec en el futur de la democràcia i volem 
una democràcia plena i participativa, cada vegada més dins de la gent que 
treballem en empreses o multinacionals i dins del que en aquest moment 
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significa tota la globalització es fa difícil perquè –diguem- l’exigència cada 
vegada és més elevada, encara que vulguis sortir-te’n per a on puguis, però 
sempre la responsabilitat t’obliga i més a una certa edat –diguem- que no 
estàs per “osties”. Trobo que seria positiu que aquest Plenari, potser després 
de les eleccions, perquè tampoc no és una cosa que s’hagi de fer ràpid, però si 
que estaria bé que es veies com aconseguir compatibilitzar la vida professional 
de tots aquells que no són funcionaris –perquè el funcionari potser té més 
opcions, més possibilitats- inclús hi ha més experiència i els diferents 
col·lectius no hi posen tantes traves com el que seria la vida professional en 
empreses, a no ser que d’alguna manera no valorem -que seria un error per la 
democràcia municipal- que a la llarga la gent que vol fer algun tipus de vida 
política, perquè se sent cridat i perquè creu que és positiu per la globalitat de 
la ciutat, vegi que hi ha una greu dificultat per qüestió d’horaris per poder 
compatibilitzar les dues coses. No dic pas que això sigui tenir que renunciar a 
la vida familiar –està clar que no- però a vegades per horaris de reunions, per 
horari de inauguracions, per una pila de coses, a vegades es fa realment 
difícil. 
 
 Únicament és un prec, ja ho vaig parlar amb el Sr. Alcalde, vull dir 
que no és cap sorpresa. Tampoc crec que tingui que sortir d’Esquerra 
Republicana, ni per apuntar-nos el “tanto” ni per fer no sé què, sinó que crec 
que seria positiu que sortís del col·lectiu de partits que formen part de 
l’Ajuntament per tal de que en els futurs anys la gent es pugui integrar a la 
vida política, independenment de que treballi en una empresa. 
 
 
 Seguidament pren la paraula la senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández, com a Portaveu del Grup Municipal del PP, per indicar que té dos 
precs.  
 
 El primer és indicar que, per favor, senyor Alcalde, respecti els torns 
de rèplica, quan hi ha una cosa a dir i és quelcom que m’havia deixat de dir, 
però bé, crec que es tracta d’això, venir als Plens per poder dir el que pensem, 
i si cada cop que vulguem dir alguna cosa, no ens dona la paraula o ens talla, 
la propera vegada vindré –hi faig la promesa-, em portaré un esparadrap i me’l 
posaré -ho dic als periodistes que estan aquí en la sala-. La propera vegada 
que no se’m permeti parlar em posaré un esparadrap i sortiré d’aquest Ple 
amb la boca tapada. 
 
 I també un Prec que se’ns ha fet des de un grup de persones del 
Barri Almeda que viuen en el carrer Dolors Almeda. Sembla ser que hi ha gent 
que no ho coneix i passa a vuitanta o noranta per hora pel carrer. Els veïns 
ens han demanat l’estudi de passos elevats, de bandes rugoses, de quelcom 
que ho impedeixi, perquè varies vegades ha hagut conats d’accidents en 
aquest carrer, perquè agafen la directa al principi i no la deixen anar fins que 
arriben a la carretera d’Hospitalet i resulta que és una zona molt transitada 
per nens. 
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 Intervé el senyor Alcalde per indicar que anirem posant més bandes 
a la Ciutat i aquesta podria ser una de les zones, no hi ha cap problema. 
 
 A continuació pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que vol dir una última cosa que és la següent. Ho dic 
per una qüestió purament formal però quan va succeir la tragèdia de 
l’Avinguda Porta Diagonal, evidentment, l’Ajuntament ja va manifestar el 
suport, el condol i la solidaritat amb totes les famílies i, en concret, amb la 
família de la Martina -la nena que va morir- però crec que formalment hauria 
de constar en l’acta d’aquest Ple, aquest condol i aquesta manifestació de 
solidaritat als pares i al germà i també a les famílies, perquè es pugui donar 
trasllat, si us sembla.  
 
 
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la sessió a 
indicació de la Presidència, quan són les dinou hores i cinquanta minuts, de la 
qual s’estén la present acta, que és signada per l'Alcalde-President, juntament 
amb mi, la Secretària General, que ho certifico. 
 
 
 
 
 
 
 

 


